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Građevinski radovi na drugoj, 
ujedno i zadnjoj fazi gradnje Mu-
zeja planinarstva Ivanec teku po 
zacrtanom terminskom planu. 

Potkraj studenog, u trenutku 
zatvaranja ovog izdanja Ivaneč-
kih novina, počelo je postavljanje 
metalne konstrukcije za pokrov, a 
samim time i pripreme za zatva-
ranje objekta.

Podsjećamo, u ovoj fazi izvo-
de se radovi vrijedni 2,16 milijuna 
kuna. Od toga je 800.000 kuna 
Grad Ivanec osigurao prijavom 
na javni poziv Ministarstva kul-
ture, dok se ostatak potrebnih 
sredstava financira iz gradskog 
proračuna. Objekt će ove godine 
biti funkcijski izgrađen u cijelosti 
i stavljen pod krov, dok u nared-
nom razdoblju predstoji uređenje 
unutarnjih prostora s izvođenjem 

Na gradskom groblju Ivanec 
podiže se nadstrešnica ispred 
grobne kuće u cilju poboljšanja 
uvjeta u kojima se održavaju po-
sljednji ispraćaji pokojnika. Gra-
di se nadstrešnica površine 150 
m2, koja će građanima pružiti 
zaštitu od kiše, vjetra i vrućina.

Riječ je o investiciji vrijednoj 
500.000 kuna, za koju je Grad 
Ivanec temeljem uspješne prija-
ve na natječaj povukao 136.000 
kuna bespovratne potpore od 
Ministarstva graditeljstva i pro-
stornog uređenja (iz Programa 
sufinanciranja projekata grado-
va i općina za poticanje razvo-
ja komunalnog gospodarstva 
i ujednačavanje komunalnog 

standarda u 2018.).
Gradilište je u međuvremenu 

obišao gradonačelnik Milorad 
Batinić sa suradnicima iz grad-
ske uprave i Ivkoma d.d, pri čemu  
ih je s načinom izvedbe projekta 
informirao voditelj gradilišta Hr-
voje Banić.

Ovaj zahvat provodi se u 
sklopu ovogodišnjeg programa 
uređenja groblja na području 
grada Ivanca vrijednog ukupno 
1,1 milijuna kuna. Investitor je 
Grad, a temeljem provedene 
javne nabave izvođenje radova 
povjereno je MIPCRO-u Ivanec. 
Ovisno o vremenskim prilikama, 
dovršetak radova očekuje se 
uoči Božića.(ljr)

U utorak i srijedu, 27. i 28. 
studenog, Grad Ivanec se zajed-
no s 13 ivanečkih poduzetnika i 
organizacija sjajno predstavio 
na Međunarodnom sajmu in-
vesticijskih projekata i komer-
cijalnih nekretnina Rexpo 2018. 
Sajam je održan u prostoru City 
Plaza Event Centra u Zagrebu, 
gdje su Grad Ivanec i ivanečki 
poduzetnici bili dio velikog even-
ta na kome se predstavilo 1.500 
izlagača iz zemlje i inozemstva. 
Ivancu je dodijeljen atraktivan 
izlagački prostor na središnjem 
„otoku“ u dvorani, pokraj HGK i 
drugih uglednih sudionika.

Rezultati nastupa na sajmu 
nadišli su sva očekivanja.

-Dio našeg programa ve-
zan uz predstavljanje turističke 
ponude i kapaciteta ivanečkih 
poduzetnika bio je apsolutni hit. 
Za taj segment zabilježili smo 
neočekivano velik interes do-
maćih, ali i stranih posjetitelja 
i izlagača, među kojima je bilo 
i stranaca koji su se raspitivali 
čak i o mogućnostima prodaje 
koncepata za određene projek-
te. Također, vidljivo je da je Grad 
Ivanec, slijedom BFC-a i nagrada 
Financial Timesa, prepoznatljiv 
u poslovnim krugovima. Prila-
zili su nam predstavnici velikih 
gradova i zanimali se za ivanečki 
koncept i naše promo materijale. 
Brojne i vrlo uspješne poslovne 
kontakte ostvarili su i pojedini 
ivanečki poduzetnici koji su bo-
ravili na sajmu – izjavila je di-
rektorica Poslovne zone Ivanec 
Lana Labaš.

Primarno usmjeren na razvoj 
poduzetništva i stvaranje povolj-
nog poslovnog okruženja za po-
duzetnike, Grad Ivanec na sajmu 
je predstavio svoje brownfield 
investicije, s naglaskom na ra-
zvoj Poduzetničkog inkubatora 
u zgradi nekadašnjeg Varteksa. 
Predstavljene su i mogućnosti 
greenfield investicija u Poslov-
noj i Industrijskoj zoni. Svima 
zainteresiranima na raspola-
ganju je bio i novi Poslovni vo-
dič Grada Ivanca za investitore.

Uz gradonačelnika Milora-
da Batinića i njegova zamjenika 
Branka Putareka, ivanečki štand 
obišli su i potpredsjednik Vlade 
RH Predrag Štromar i pomoćnik 
ministra gospodarstva Zvonimir 
Novak, a dulje vrijeme na našem 
je štandu proveo i vlasnik REX-
PO-a Jozo Jurić.  

Slijedom već uhodane prak-
se po kojoj Grad Ivanec snosi 
troškove nastupa na sajamskim 
manifestacijama (kotizacije, ti-
skanja zajedničkog promo ma-
terijala i dr.), nastup na Rexpo-u 
za sve je ivanečke poduzetnike 
bio besplatan. Samim tim im je 
pružena prilika da predstave 
svoje projekte i poslovanje, da 
ostvare poslovne kontakte i do-
govore suradnju s potencijalnim 
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promocija projekata Grada 
i 13 ivanečkih poduzetnika

 ˝ Troškove kotizacije, izrade zajedničkog 
promo materijala i ostale organizacijske troškove 
pokrio je Grad Ivanec te time poduzetnicima 
omogućio besplatno sudjelovanje na sajmu  

IVANEČKO GROBLJE Zaštita građana od oborina, vjetra i vrućina

Nadstrešnica 
ispred grobne 
kuće površine 
150 kvadrata

 ˝ Investicija je vrijedna 500.000 kuna, a sa 
136.000 kuna bespovratne potpore pomaže je 
Ministarstvo graditeljstva i prostornog uređenja

Gradnja nove nadstrešnice u završnoj je fazi
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Projekt energetske obnove 
društvenog doma Lančić – Kna-
pić koji je Grad Ivanec prijavio 
na Javni poziv za „Energetsku 
obnovu i korištenje obnovljivih 
izvora energije u zgradama jav-
nog sektora“, udovoljava svim 
uvjetima i kriterijima te se pred-
laže za dodjelu bespovratnih 
sredstava – ističe se u obavijesti 
o rezultatima FaZE 2 postupka 
koju je Fond za zaštitu okoliša i 
energetsku učinkovitost poslao 
Gradu Ivancu.

U toj obavijesti iz Fonda za 
zaštitu okoliša i energetsku 
učinkovitost  se ujedno predla-
že da se za energetsku obno-
vu doma dodijeli bespovratnih 
526.495 kuna. Grad Ivanec je u 
međuvremenu Fondu i Ministar-
stvu graditeljstva i prostornog 
uređenja dostavio daljnje traže-
ne dokumente u cilju ispunjava-
nja pretpostavki za donošenje 
Odluke o financiranju i za skla-
panje Ugovora o dodjeli bespo-
vratnih sredstava.(ljr)

Uskoro kreću radovi na iz-
gradnji nogostupa uz sjeverni 
rub državne ceste D35, na pote-
zu od Ivanca do Ivanečkog Nase-
lja, u duljini od oko 1.800 metara.

Riječ je o projektu za koji je 
Grad Ivanec proteklih godina 
kod Hrvatskih cesta urgirao više 
puta i inzistirao da se on realizi-
ra, to više što nogostup nije bio 
predviđen Bettermentom prije 
nekoliko godina. Na tom projek-
tu je Grad posebno inzistirao u 
cilju potrebe povećanja sigurno-
sti svih sudionika u prometu na 
ovoj vrlo frekventnoj dionici kao 
i zbog potrebe da se gradnjom 
nogostupa ujedno uredi i ulaz 
u Poslovnu zonu te kontaktne 
površine uz čestice poslovne 
namjene. 

Grad Ivanec je stoga o svom 
trošku dao izraditi projektnu 
dokumentaciju za gradnju no-
gostupa vrijednu 50.000 kuna 
te je, kao svoj prilog realizaciji 

ovog zahvata, predao Hrvatskim 
cestama. U međuvremenu su 
Hrvatske ceste, kao investitor, 
provele postupak javne nabave 
te radove na gradnji nogostupa 
povjerile Colasu Hrvatska d.d. 
Varaždin. Stručni nadzor obav-
ljat će tvrtka Labos iz Varaždina.

Tijekom studenog izvođač je 
uveden u posao. Radovi će tra-
jati četiri mjeseca, a vrijedni su 
blizu 1,7 milijuna kuna. Gradit će 
se pješačka staza širine od 1,20 
do 1,50 metara, od završetka 
postojeće pješačke staze na obi-
laznici (kod benzinske postaje 
adriapetrol) do Ivanečkog Na-
selja, blizu željezničke pruge. Uz 
nogostup će se izgraditi i oborin-
ska odvodnja.

Nakon toga preostaje još i 
uređenje pješačko-biciklističke 
staze od Ivanečkog Naselja do 
Stažnjevca, a za što će Grad Iva-
nec i dalje urgirati kod nadležnih 
institucija.

pROmEt U suradnji HC-a i Grada Ivanca

sjeverni 
nogostup
od Ivanca
do Ivanečkog 
Naselja

 ˝ Izradu projektne dokumentacije za 
nogostup je s 50.000 kuna financirao Grad 
Ivanec; sagradit će se 1,8 kilometara nogostupa, 
a vrijednost radova je 1,7 milijuna kuna
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Gradit će se nogostup od 
benzinske crpke Adriapetrola do 

Ivanečkog Naselja, blizu pruge

dOBRA VIJEst Projekt energetske ob-
nove društvenog doma Lančić - Knapić

u postupku za 526.500 kuna 
bespovratnih Eu sredstava

Energetska obnova društvenog doma u Lančić-Knapiću 
predložena za dodjelu bespovratnih EU sredstava

muZEJ pLANINARstVA U tijeku zadnja faza građevinskih radova

Novi dio muzeja planinarstva dobiva krov

 ˝ U ovoj fazi gradi 
se dio namijenjen 
izložbenom prostoru 
i depoima, a posluži li 
vrijeme, radovi bi mogli 
završiti do Božića

svih obrtničkih i instalaterskih ra-
dova, a potom i opremanje. 

U MIPCRO-u, kome je Grad 
Ivanec temeljem provedenog na-
tječaja povjerio gradnju, ističu da 
će, posluži li vrijeme, objekt pod 
krovom biti do Božića.

Projekte muzeja izradio je Stu-
dio Nexar iz Ivanca.(ljr)

Postavlja se metalna konstrukcija za pokrov
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Ivanečki štand obišao je gradonačelnik M. Batinić sa 
svojim zamjenikom B. Putarekom

I potpredsjednik Vlade RH P. Štromar zadržao se u 
razgovoru s predstavnicima Grada i Poslovne zone

Poduzetnici su ostvarili brojne poslovne 
kontakte, a ivanečka turistička ponuda bila je hit

Radovi u drugoj fazi vrijedni su 1,16 milijuna kuna

Čelnici Grada Ivanca i Ivkoma d.d. u obilasku radova; unutrašnjost nadstrešnice obložena je 
brodskim podom

partnerima iz cijele regije.
Uz Grad i Poslovnu zonu 

Ivanec, na REXPO-u su se pred-
stavili Studio Nexar, Tesla, IBS, 
MIPCRO, Hotel Orion, Foto Geci 

– Šumska vila, Izletište Jelenice, 
Izletište i skijalište Jarki, Studio 
Solina, Poljoprivredna zadruga 
Ivanec, TZ grada Ivanca i Radio 
Sjeverni FM.(aj,ljr)
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Javnom tribinom odr-
žanom u srijedu, 21. stude-
nog, u društvenom domu 
u Knapiću, Grad Ivanec je 
u suradnji s Poslovnom 
zonom Ivanec d.o.o., Ivko-
mom i vanjskim stručnim 
suradnicima završio sa 
serijom edukativnih tribi-
na o održivom gospodare-
nju otpadom. 

U nepunih mjesec 
održano je deset tribina 
planiranih za 2018. godi-
nu, a predavanjima su bili 
obuhvaćeni građani svih 
30 mjesnih odbora na po-
dručju našega grada. Je-
danaesta, ujedno i zadnja 
planirana tribina namije-
njena građanima s cijelog 
administrativnog grad-
skog područja, bit će iduće 
godine u Ivancu.

Tribine su održane u 
sklopu EU projekta - “Pro-
grama izobrazno – infor-
mativnih aktivnosti kome 
je cilj da se građani što 
detaljnije informiraju o no-
vom sustavu zbrinjavanja 
otpada te o tome kako i 
zašto smanjiti proizvodnju 
otpada, zašto je smanjenje 
količine otpada imperativni 
cilj koji svi, kao zajednica, 
moramo ispuniti, kako ot-
pad pravilno odvojiti za 
reciklažu, kako komposti-
rati itd. Sve tribine održa-
le su dr. sc. Lovorka Gotal 
Dmitrović, vanjska stručna 
suradnica, i dipl. oec. Ma-
rina Hudika, savjetnica za 
komunalno gospodarstvo 
Grada Ivanca. Na brojna 
pitanja građana većim je 
dijelom odgovarala Mir-
jana Skroza, voditeljica 
Sektora za komunalne po-
slove Ivkoma d.d., a uklju-
čili su se i gradonačelnik 
Milorad Batinić i pročelnik 
za komunalne poslove 
Stanko Rožman. Tribine su 
pratili i članovi Projektnog 
tima zaduženi za proved-
bu ovog EU projekta. 

Svi troškovi održava-
nja javnih tribina, uklju-
čujući i tiskanje plakata, 
letaka i brošura pokriveni 
su iz projekta koji je Gra-
du Ivancu odobrilo Mini-
starstvo zaštite okoliša 
vrijednog 335.500 kuna, 
pri čemu je većina sred-
stava (85%) osigurana 
iz EU Kohezijskog fonda, 
dok ostatak pokriva Grad 
Ivanec.

ŠTO STE PITALI 
NA TRIBINAMA?
Zašto se plastična 

ambalaža odvozi samo 

jednom mjesečno, a 
upravo nje ima najviše? 

Sadašnja Odluka o 

broju mjesečnih odvoza 
nije „zacementirana“. Nje-
na provedba na terenu se 

prati i ako se ocijeni da su 
opravdani zahtjevi građa-
na da se broj odvoza pla-
stične ambalaže poveća, 
odluka se može promije-
niti. ako vam pune vreće 
plastike zauzimaju prostor 
u dvorištu ili podrumu, 
možete ih sami dovesti u 
Ivkomovo reciklažno dvo-
rište i tamo ih besplatno 
odložiti.

Ako imamo više od 
jedne žute vreće plastič-
ne ambalaže, čak dvije ili 
tri, hoćemo li onda odvoz 
više plaćati?

Ne. Možete predati ne-
ograničenu količinu pla-
stične, papirne ili staklene 
ambalaže, cijena odvoza 
zbog toga vam neće biti 
veća.

Kako se riješiti gloma-
znog otpada? Što s gu-
mama i starim električ-
nim aparatima?

Svako kućanstvo ima 
pravo na besplatno zbri-
njavanje glomaznog ot-
pada jedanput godišnje. 
Dovoljno je nazvati na 770 
550 i djelatnici Ivkoma će 
u roku dva tjedna doći u 
vaše dvorište i preuzeti 
krupni otpad. Preuzet će 
i stare električne aparate 
i gume te vas tako riješiti 
obveze da ih sami vozi-
te u reciklažno dvorište. 
Iskoristite ovu mogućnost, 
nema potrebe da stari na-
mještaj, tepihe, lustere i sl. 
palite ili, što je najgore, od-
bacujete u potoke i klance.

Kamo odložiti prazne 
metalne konzerve?

ako je riječ o manjim 
količinama (par konzervi 
tjedno), odložite ih među 
plastičnu ambalažu. ako 
imate veće količine kon-
zervi (npr. od hrane za 
kućne ljubimce), odložite 
ih u dodatnu vrećicu i sta-
vite pokraj vreće/kante za 
plastičnu ambalažu. Iv-
kom će ih preuzeti.

Kamo se odlažu kuti-

jice od pašteta? A kamo 
omoti od čokolade?

I jedno i drugo u pla-
stičnu ambalažu, tj. u žutu 
vreću/kantu.

Kamo odložiti celofan, 
a kamo vrećice od čipsa?

U miješani komunalni 
otpad.

Što s plastificiranim 
papirom u kome je zamo-
tano meso?

Odvojite plastični dio 
i stavite ga u plastičnu 
ambalažu, a papirnati dio 
odložite među papir. Me-
đutim, nije greška ako cijeli 
plastificirani papir odloži-
te u papirnu ambalažu.

U kakav otpad odla-
žemo staklenke (npr. od 
zimnice) s metalnim po-
klopcima?

Među staklenu amba-
lažu, dakle u zelenu vre-
ću/kantu, uz upozorenje 
da staklenke moraju biti 
prazne. 

Kamo odložiti prozor-
ska stakla?

Dovezite ih u reciklaž-
no dvorište Ivkoma, ali 
prije toga odvojite staklo i 
drvo (okvir).

Zašto više nema tzv. 
zelenih otoka?

Zato jer su neodgovor-
ni pojedinci u spremnike 

namijenjene odvojenom 
odlaganju otpada stavljali 
miješani komunalni otpad. 
Takav se sadržaj nije mo-
gao predati na recikliranje. 
Zbog nereda koji se stva-
rao, zeleni otoci su ukinuti.

Ima li Ivkom dovoljno 
kapaciteta da može zbri-
nuti sve prikupljene ko-
ličine plastične i papirne 
ambalaže, da se i Ivancu 
ne bi dogodili prizori ka-
kve viđamo u Zagrebu?

Ivkom redovito priku-
plja i na propisan način 
zbrinjava plastiku, pa-
pir, staklo, biootpad i sve 
ostale vrste otpada te ga 
predaje poduzećima ovla-
štenim za njegovo preu-
zimanje. Sve se to može 
vidjeti u izvještajima Iv-
koma. Na žalost, umjesto 
da prikupljen otpad može 
prodati, Ivkom njegovo 
preuzimanje mora plaćati 
i to 1.150 kuna po toni plus 
prijevoz (plastika).

Da li Ivkom može pro-
dati papir i staklo?

Da, ali po toni papira 
dobije jedva 340 kn, s time 
da sam snosi troškove pri-
jevoza do Sv. Helene. Lani 
je zaradio oko 7.000 kn na 
staklu, ali i njega mora vo-
ziti. Ove godine je prvi put 
prodano 800 kg metala, 
što ohrabruje jer vidi se da 
su građani počeli odvajati i 
metalni otpad.

Zašto viđamo da ka-
mion vozi pomiješan ot-
pad, i miješani i onaj na-
mijenjen reciklaži?

Otpad se u pravilu 
skuplja i prevozi odvoje-
no. Međutim, ponekad se 
dogodi da je u otpad na-
mijenjen reciklaži bačen i 
miješani komunalni otpad. 
Takav otpad ne može se 
predati kao odvojen, nego 
ga radnici moraju ponov-

OtpAd U 
sklopu EU 
projekta o 
održivom 
gospodarenju 
otpadom

deset tribina za građane svih 
30 ivanečkih mjesnih odbora
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Sve tribine održala je vanjska suradnica dr. sc. Lovorka Gotal Dmitrović

Tribina za mještane Horvatskog, Ribić Brega i Jerovca D. u Hotelu Orion

Tribina u vatrogasnom domu za mještane Margečana, Osečke i Seljanca

 ˝ Svi troškovi održavanja javnih tribina, 
uključujući i tiskanje plakata, letaka i brošura 
pokriveni su iz projekta vrijedna 335.500 kuna, 
od čega je 85% osigurano iz EU fondova

no izdvajati. Upozorenje: 
Radnici redovito fotogra-
firaju takve lokacije i šalju 
nadležnima pa će, ukoliko 
se takve situacije ponove, 
uslijediti kazne za nemar-
ne.

Kada se očekuje za-
mjena vreća za plastiku, 
papir i staklo s kantama, 
jer vreće raznosi vjetar?

Grad Ivanec se prijavio 
na natječaj za nabavku 
spremnika za odvojeno 
prikupljanje otpada. Javni 
natječaj za područje cijele 
Hrvatske provodi Fond za 
zaštitu okoliša i energet-
sku učinkovitost i čim on 
završi s nabavom i dostavi 
kante, one će biti podijelje-
ne korisnicima na područ-
ju cijelog grada Ivanca.

Kamo odložiti limenke 
od boja, lakova i sredsta-
va za prskanje?

Ova vrsta otpada se, u 
količinama primjerenim za 
kućnu upotrebu, može do-
vesti u Ivkomovo reciklaž-

no dvorište.
Da li vikendaši moraju 

plaćati za odvoz komu-
nalnog otpada?

ako vikendaši plaća-
ju samo paušal za struju, 
vodu i nemaju pretplatu za 
TV, onda se može dobiti i 
odjava za kantu za smeće 
koja se u tom slučaju vraća 
Ivkomu.

Da li građani koji žive i 
rade u inozemstvu, a kod 
kuće su samo povreme-
no, moraju odvoz smeća 
plaćati cijele godine?

Da, oni moraju plaćati 
kao da su tu, nema iznima-
ka, iako ne stvaraju otpad.

Kamo se odlažu čaši-
ce od jogurta?

U plastiku. Na pakira-
njima treba čitati oznaku 
kod koje piše npr. PET, PP, 
HDPP – iz tih oznaka se 
vidi da se sigurno radi o 
plastici.

Kada će građani dobiti 
vreće/kante za tekstil?

Grad Ivanec je njihovu 

nabavu prijavio na natječaj 
Fonda i očekuje se da će 
biti isporučene početkom 
iduće godine.

ako zelenu kantu je-
danput stavimo za od-
voz, a drugi put ne, hoće li 
cijena odvoza biti manja?

Minimalno se plaća 
jedna kanta i to je cije-
na koju svi moraju platiti. 
Svaki daljnji odvoz plaća 
se 5 kuna više.

Da li kućanstva koja 
imaju komposter  plaćaju 
veću cijenu odvoza?

 Ne, naplaćuje se samo 
odvoz miješanog i sortira-
nog otpada.

Kamo se odvozi priku-
pljena plastična ambala-
ža? 

Ivkom plastiku trenu-
tačno vozi u Mađarsku jer 
Hrvatska još nema sustav 
prikupljanja plastike.

Mogu li se u skorije 
vrijeme očekivati mobil-
na reciklažna dvorišta?

Zbog previsoke cijene Tribina u staroj školi za područje Salinovca, I. Naselja, I. Vrhovca i Punikvi

Zadnja ovogodišnja 
tribina održana je za 

stanovnike Lančić-
Knapića, Kaniže, 

Gečkovca i Vuglovca

Tribina u Lukavcu na građane Lukavca, Gačica i Cerja Tribini u Stažnjevcu odazvao se i lijep broj mladihcijene veće, broj 
odvoza manji: Zašto?

Zašto su povećane cijene zbrinjavanja otpada, a 
istovremeno je broj odvoza smanjen?

Nova Odluka o pružanju javne usluge miješanog i 
biorazgradivog komunalnog otpada striktno sve gra-
đane obvezuje na odvajanje otpada na kućnom pragu. 
Samim tim povećava se i količina odvojenog otpada 
za reciklažu (a u Ivancu i količina predanog biootpada) 
koje Ivkom mora preuzeti i zbrinuti na zakonom propi-
san način. Međutim, to košta, a zakonom je propisano 
da troškove više ne može snositi ni Ivkom, ni Grad, već 
isključivo krajnji onečišćivač, odnosno onaj tko smeće 
i stvara, a to su građani.

Nove cijene nisu uvedene zato da bi si Ivkom osi-
gurao ekstra profit (jer to i nije cilj poslovanja grad-
skog komunalnog poduzeća), već da njima pokrije 
realne troškove i osigura poslovanje bez gubitaka, a 
ujedno da građanima pruži kvalitetnu uslugu zbrinja-
vanja otpada. 

Uz zbrinjavanje otpada na način kako je to propisao 
zakon, u strukturu nove cijene uključeni su i troškovi 
ugradnje čipova na kante, kao i kompletnog sustava 
automatskog očitanja barkodova i čipova, uvođenje 
kamera u kamione, amortizacije kamiona itd.

Na žalost, Ivkom ne može barem dio troškova 
pokriti prodajom prikupljenog otpada za reciklažu. 
Upravo naprotiv, on ovlaštenim tvrtkama mora platiti 
zbrinjavanje plastike, biootpada i nekih drugih kate-
gorija otpada. 

Broj odvoza miješanog komunalnog otpada je ma-
nji zato jer ćete – uz uvjet da otpad pravilno odvajate 
i odlažete, a biootpad kompostirate  – te vrste otpada 
imati vrlo malo. 

Isplati li se sramotiti zbog 5 kuna?
- Otkako je na snagu stupila nova Odluka o otpadu, gotovo svakodnevno svje-

dočimo kako se pokraj pergola kod zgrada zaustavlja sve veći broj vozila iz kojih 
nepoznati ljudi vade otpad i odlažu ga u kontejnere. S obzirom na to da bi odvoz tog 
otpada trebali platiti stanari, postoji li mogućnost da se, tako dugo dok se pergole ne 
ograde i prilaz kontejnerima ne stavi pod ključ, stanari zgrada izuzmu od plaćanja? 
– pitao je na sjednici Gradskog vijeća Vladimir Debeljak (HDZ).

- Sve pergole se ograđuju, a trošak ograđivanja snosi Grad. Stanari će dobiti ključ 
i jedino oni će moći prići pergolama. Tako dugo dok se sve pergole ne ograde i ne 
spriječi prilaz nepozvanima, stanarima se neće obračunavati povećan broj odvoza 
– kazao je gradonačelnik.

- Ono što treba naglasiti jest sljedeće: Primjena Odluke je počela i svi građa-
ni plaćaju jednaku minimalnu cijenu od 55,85 kuna. To je cijena koju svi moraju 
obavezno platiti i ona ne može biti manja. Svaki daljnji odvoz otpada košta tek 5 
kuna više.  Isplati li se sramotiti zbog tih 5 kuna više te voziti svoj otpad u tuđe 
kontejnere i riskirati kaznu i javnu blamažu? Ili, što je najgore, odlagati otpad 
u potoke i šume? Bit će postavljen i video nadzor nad pergolama. Kažnjavanje 
građana nikako nije cilj, ali ne bude li drukčije išlo, neodgovorni će morati biti 
penalizirani – poručio je Batinić.

   S obzirom na to da su se na javnim tribinama s građanima iskristalizirala dodat-
na pitanja, do kraja godine će u Odluku o pružanju javne usluge zbrinjavanja otpada 
biti unesene još neke izmjene i dopune.  

Mještani Bedenca i Jerovca Gornjeg imali su puno 
pitanja o načinu gospodarenja otpadom
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mobilna reciklažna dvori-
šta trenutno nisu u planu

Što s osobama koje 
uopće ne odvajaju otpad, 
već ga pale? Jesu li za 
njih predviđene kazne? 

Takvu osobu fotografi-
rajte i/ili prijavite Ivkomu 
ili komunalnom redaru. 
Ona će najprije dobiti opo-
menu, a ako i dalje nastavi 
s takvom praksom, stiže 
joj kazna. 

Ima li Ivkom opremlje-
ne kamione za kontrolu 
sadržaja kanti? 

Svi Ivkomovi kamioni 
su propisno opremljeni i 
svaku kantu mogu očitati i 
zabilježiti njen sadržaj.

Zašto kamioni Ivkoma 
nisu opremljeni da mogu 
odjedanput odvoziti više 
vrsta različitog otpada?

Prvenstveno zbog vi-
soke cijene takvih kamio-
na.

Koliko košta jedan 
odvoz zelene kante? 
   Jedan odvoz zelene kan-
te stoji 5 kuna.

Kamo bacati boce npr. 
od laka za kosu?

Odvojiti plastični dio i 
staviti u plastiku, a metal-
ni dio odvojiti u metalnu 
ambalažu.

Zašto samci ili dvočla-
na kućanstva moraju 
pla ćati istu cijenu odvo-
za otpada kao i oni kojih 
ima više u kući?

Minimalna cijena koju 
svi moraju platiti za od-
voz smeća jest 55,86 kuna 
i manje od toga ne može 
biti. To je svojevrsni pau-

šal (slično kao i kod struje) 
koji je za sve obavezan, jer 
kamion smećar i radnici 
moraju proći vašom uli-
com i pokraj vaše kuće bez 
obzira na to stavili vi kantu 
za odvoz ili ne (moraju se 
pokriti troškovi za radnike 
i za gorivo). Vi ne morate 
predati kantu svaki put 
kad Ivkom prolazi kroz 
vašu ulicu, stavite je samo 
kad je puna. Dakle, spo-

menuti minimum moraju 
platiti svi, a vi ćete svaki 
daljnji odvoz smeća plati-
ti samo 5 kuna više i zbog 
tih nekoliko kuna sigurno 
se ne isplati otpad paliti i 
odlagati ga u prirodu..

Kamo s baterijama?
Baterije skupljati i od-

ložiti u kutije u trgovačkim 
centrima, a možete ih do-
nijeti i u Ivkom.

Što ako neko izmiješa 
otpad ili stavi opasan ot-
pad u kantu za miješani 
otpad, tj. ne razvrsta ga 
pravilno?

Takav otpad Ivkom 
neće preuzeti. Na kami-
onima su kamere koje 
snimaju sadržaj kanti i 
ako se utvrdi da je otpad 
izmiješan, kanta se neće 
isprazniti. Građanin će za 
to prvi put dobiti opome-
nu, a ako i dalje nastavi po 
starom, sljedeći put stiže 
mu novčana kazna.

Što ako neko odloži 
otpad na tuđe zemljište?

Onda bi vlasnik zemlji-
šta trebao ukloniti otpad, 

iako nije njegov. Svakako 
bi bilo potrebno utvrditi 
počinitelja kako bi ga se 
sankcioniralo.

Kada se može dovesti 
otpad u reciklažno dvori-
šte Ivkoma u Ivancu?

Radnim danom od 9 
do 17 i subotom do 13 sati. 
Sa sobom ponesite i OIB 
osobe na koju glasi račun 
za odvoz otpada. ako ne 
možete dovesti otpad u 
navedeno vrijeme, nazo-
vite na 770 550 i dogo-
vorite vrijeme koje vama 
odgovara, Ivkom će vam 
otvoriti reciklažno dvori-
šte.

Zašto trebamo prilo-
žiti OIB?

Zato jer je to zakonska 
obveza. Kada Ivkomu u 
kontrolu provedbe zakona 
i propisa dolazi inspektor 
zaštite okoliša, on obave-
zno kontrolira OIB-ove ko-
risnika koji su dovezli ot-
pad u reciklažno dvorište. 

Što učiniti s većom ko-
ličinom posječene živice, 
granja i sličnog biootpa-
da?

Možete ga dovesti u 
reciklažno dvorište Iv-
koma i tu ga besplatno 
odložiti. Ivkom će ga upo-
trijebiti za proizvodnju 
komposta.

Hrvatska agencija za 
malo gospodarstvo, ino-
vacije i investicije (Ha-
MaG-BICRO) održala je 
svečanu konferenciju 
povodom otvorenja pilot 
projekta „Razvoj mreže 
poduzetničkih potpor-
nih institucija“ vrijednog 
7.012.151,60 kuna, cjelo-
kupno financiranog iz EU 
fonda za regionalni razvoj 
u okviru Operativnog pro-

grama Konkurentnost i ko-
hezija 2014. – 2020.

Svečanosti je nazočila 
i mr. sc. oec. Lana Labaš, 
direktorica Poslovne zone 
Ivanec d.o.o., gradske tvrt-
ke koja također sudjeluje 
u ovom projektu. Podsje-
ćamo, Zona je za sudjelo-
vanje u projektu temeljem 
kriterija izvrsnosti odabra-
na na natječaju HaMaG-a 
koji ju je, među 66 prijav-

ljenih potpornih institucija 
iz cijele Hrvatske, svrstao 
na visoko peto mjesto.

Cilj ovog projekta je 
kroz temeljne i specijali-
zirane edukacije zaposle-
nika PPI-a razviti visoko-
kvalitetne usluge koje će 
na ujednačen način biti 
dostupne poduzetnicima 
u svim hrvatskim regija-
ma. Jedan od rezultata 
projekta bit će Mreža PPI-

eva kao platforma preko 
koje će HaMaG-BICRO ko-
ordinirati razvoj kompe-
tencija PPI-a kroz sustav 
treninga.

Odvijanje projekta 
predviđeno je i kroz drugu 
fazu u koju će ući samo 
odabrani PPI i to temeljem 
pokazatelja i rezultata  iz 
prve faze. Druga faza 
vrijedna je oko 5 mil. eura 
i namijenjena je daljnjem 

Brojni ivanečki poduzetnici, 
investitori u Poslovnoj zoni Iva-
nec - istok, pojedini poduzetni-
ci početnici i gospodarstvenici 
iz Varaždina te predstavnici 
Udruženja obrtnika Ivanec u 
ponedjeljak su, 26. studenog, 
nazočili sastanku koji je u pre-
punoj Gradskoj vijećnici održan 
u organizaciji Grada Ivanca, Po-
slovnog kluba i Poslovne zone 
Ivanec d.o.o. 

U skladu s dobrom praksom 
suradnje s gospodarskim sek-
torom, pri čemu se poduzetnike 
redovito informira i konzultira o 
glavnim smjernicama gradske 
politike s naglaskom na teme 
od interesa za poduzetništvo, 
nazočni su najprije upoznati s 
prijedlogom proračuna za 2019. 
Najvažnijim gradskim dokumen-
tom provela ih je pročelnica za 
proračun, financije i gospodar-
stvo Maja Darabuš te se poseb-
no osvrnula na dijelove intere-
santne poduzetnicima.

Savjetnik za komunalno gos-
podarstvo Stjepan Vincek detalj-
nije ih je upoznao s Programom 
gradnje objekata i uređaja ko-
munalne infrastrukture za 2019., 
budući da se planirani programi 
gradnje direktno odnose i na 

poduzetnike na području gra-
da Ivanca. Direktorica Poslovne 
zone Lana Labaš potom je pred-
stavila Nacrt Programa potpora 
za poticanje poduzetništva u 
2019. Njime su za poduzetnike 
predviđene financijske i nefinan-
cijske potpore koje će Grad dodi-
jeliti u nekoliko kategorija.

Niz poticajnih mjera
-Prva kategorija odnosi se 

na poticanje novih ulaganja u 
Industrijskoj i Poslovnoj zoni 
Ivanec-istok te na oživljavanje 
poslovanja u starim halama. U 
drugu skupinu ulaze poticajne 
mjere za poduzetnike počet-
nike, dok je u trećoj kategoriji 
skupina poticajnih mjera za sve 
ostale poduzetnike. Usto, svima 
se po subvencioniranim cije-
nama nude i usluge Projektnog 
ureda za EU fondove vezane 
uz pripremu i vođenje EU pro-
jekata, zatim besplatan nastup 
na sajmovima i gospodarskim 

manifestacijama na kojima su-
djeluje Grad Ivanec kao i razne 
savjetodavne usluge – naglasi-
la je L. Labaš.

Budući da ovaj program ide u 
javno savjetovanje, poduzetnici 
su pozvani da se uključe svojim 
primjedbama i prijedlozima.

U nastavku su poduzetni-
ci istaknuli niz problema i pi-
tanja koja opterećuju njihovo 
poslovanje, a na koja je odgo-
varao gradonačelnik Milorad 
Batinić, ujedno i kao saborski 
zastupnik. Među njima su bila 
i pitanja o daljnjem poreznom 
rasterećenju plaća i o poveća-
nju cijena zbrinjavanja otpa-
da nakon zatvaranja Jerovca 
i otvaranja Regionalnog cen-
tra (Nada Zver, Ivančica d.d.). 
Renatu Peček iz M Fin usluga 
zanimali su daljnji planovi ve-
zani uz uređenje parkirališta 
iza robne kuće Konzuma, dok 
se Goran Ribić (Tesla) dota-
knuo projekta po kome bi, po 

uzoru na neke zapadne zemlje, 
lokalna samouprava izdavala 
vlastiti novac u cilju realizaci-
je kapitalnih projekata. Darko 
Molnar (Orion) i N. Zver založili 
su se izdašnije financiranje ra-
znih izdataka za djecu (nakna-
de novorođenima, vrtić).

M. Batinić pritom ih je oba-
vijestio da je Grad već u 2018. 
povisio izdvajanja za novoro-
đene na 1500 kn, uveo potpo-
ru od 700 kn za prvašiće te da 
financira smještaj u vrtiće sve 
djece, čak i one koja su smje-
štena u vrtiće izvan grada te 
da su izdvajanja za predškolski 
odgoj narasla na 3,5 mil. kuna. 
Marko Rogina (VIP media) zani-
mao se za korištenje prostora 
Poduzetničkog inkubatora. Pri-
tom je rečeno da će Grad, čim 
od ministarstva dobije rješenje 
o darovanju nekretnina Vartek-
sa, objaviti javni poziv za kori-
štenje toga prostora.

Ide anketa
Ponajvažnija tema koju su ak-

tualizirali Dražen Švelec (Termo 
tim), Božidar Gužvinec (Limarija 
Gačice) i Drago Geci (Poljodom)  
odnosila se na školovanje ka-
drova za potrebe domaćih po-

duzetnika, posebice strojara, 
limara, stolara, automehaničara 
i dr. N. Zver predložila je da Grad 
početkom iduće godine pripremi 
anketu o potrebama tvrtki za 
pojedinim strukama kako bi se 
na vrijeme moglo krenuti s pro-
midžbom školovanja za strukov-
na zanimanja i prethodno riješile 
prepreke koje po pitanju upisnih 
kvota sada postavljaju kruti za-
konski propisi.

M. Batinić obvezao se na 
sastanak s poduzetnicima u 
Ivanec dovesti najkompeten-
tnije predstavnike Ministarstva 
znanosti i obrazovanja kako bi 
„na terenu“, izravno od podu-
zetnika, bez posrednika i admi-
nistriranja, čuli njihove potrebe 
i razmišljanja.

Sastanku s poduzetnicima 
nazočili su i zamjenici grado-
načelnika Lidija Kozina i Bran-
ko Putarek te pročelnici Stanko 
Rožman i Ljiljana Risek. Održan 
sastanak ujedno je i sastavni 
dio EU projekta koji Grad Ivanec i 
Poslovna zona Ivanec provode u 
cilju povećanja uključenosti po-
duzetnika u donošenje gradskih 
politika i realizaciju programa od 
važnosti za poduzetničku zajed-
nicu.(ljr)

FO
TO

: B
. T

Ež
a

K

Kako bi se spriječilo 
da netko sa strane dovozi 
otpad i odlaže ga u kon-
tejnere pokraj zgrada (pa 
bi u tom slučaju stanari 
trebali platiti odvoz tuđeg 
otpada), prošlog je mjese-
ca u Ivancu počelo ogra-
đivanje pergola žičanom 
panel ogradom. Ograđene 
su sve pergole, a čeka se 
još samo isporuka ulaznih 
vrata, a nakon toga pergo-
le idu pod ključ.

-Svi stanari dobit će 
ključ i nitko osim njih neće 
moći prići kontejnerima 
i u njih odložiti smeće. 
Građani trebaju znati da 

kontejneri pokraj zgrada 
nisu „zeleni otoci“ u koje 
svatko može odložiti ot-
pad. Svaka pergola pokraj 
zgrade predstavlja jedno 
obračunsko mjesto isklju-
čivo za stanare te zgrade 
– poručio je gradonačelnik 
M. Batinić.

Troškove ograđivanja 
u cijelosti financira Grad 
Ivanec. S obzirom na upite 
građana o potrebi gradnje 
novih pergola za pojedine 
stambene zgrade koje ih 
još nemaju, iz Grada po-
ručuju da će pergole biti 
podignute svugdje gdje je 
to potrebno.(ljr)

Kao što smo javili, 
ovogodišnjim gradskim 
Programom moderniza-
cije nerazvrstanih cesta 
asfaltirano je ukupno 7,5 
km ulica i cesta na širem 
području grada Ivanca, od 
čega je velika većina finan-
cirana direktno iz proraču-
na, odnosno iz namjenskih 
sredstava prikupljenih iz 
15%-tnog povećanja ko-
munalne naknade koje se 
od 1. siječnja 2018. usmje-
rava isključivo u moder-
nizaciju prometnica (jer je 
model sufinanciranja gra-
đana ukinut).

Izuzetak u realizira-
nom programu su samo 
dvije kraće dionice asfal-
tirane temeljem ugovora 
o sufinanciranju koji su s 
mještanima bili zaključe-
ni prošlih godina, a uvjeti 
za njihovu modernizaciju 
ispunjeni su tek ove. Riječ 
je o odvojku Kolari u Škri-

ljevcu, dugom 145 metara, 
za koji je Grad Ivanec sa 6 
mještana ugovor zaključio 
2016. Građani i Grad Ivanec 
asfaltiranje su financirali 
po modelu 50:50, odnosno 
svaka strana sa po 24.928 kn.

Za odvojak Štefanko u 
naselju Prigorec (95 meta-
ra), Grad je ugovore sklopio 
2017. sa četvero građana 
koji su radove također su-
financirali s 50% ili 16.510 
kuna, dok je drugu polovicu 
podmirio Grad.(ljr)

IVANEc Ograđene su sve pergole, 
čeka se isporuka ulaznih vrata

Ograde pergola 
idu pod ključ!

Nakon ugradnje ulaznih vrata, pergole će pod ključ 

NERAZVRstANE cEstE U sklopu 
programa modernizacije 2018.

dvije dionice su 
asfaltirane temeljem 
ugovora s građanima

Uz mještane Prigorca, tribini su se odazvali i građani Vitešinca i Željeznice

Vatrogasni dom u Radovanu ugostio je mještane Radovana, Lovrečana i 
Škriljevca

Odvoz pelena neće se 
naplaćivati

S obzirom da gotovo nije bilo tribine na kojoj gra-
đani nisu tražili rješenje problema vezana uz odla-
ganja pelena (kako dječjih, tako i od starijih bolesnih 
osoba), ovo pitanje je istaknuto i na sjednici Gradskog 
vijeća Ivanec. 

-Pelene uvelike povećavaju količinu odloženog 
miješanog komunalnog otpada, a time i broj odvoza. 
Bi li se to moglo riješiti na način da pelene ne ulaze 
u cijenu obračuna, čime bi i Grad pokazao socijalnu 
osjetljivost i prema najmlađima, a i prema nemoćni-
ma? – upitao je vijećnik V. Debeljak.

- Pitanje pelena ćemo riješiti u dogovoru s Ivko-
mom te o tome pravodobno obavijestiti javnost. Ni 
sada, a ni ubuduće, one neće ulaziti u obračun odvo-
za, odnosno njihov će odvoz biti besplatan. Građani 
mogu biti mirni – poručio je gradonačelnik M. Batinić.

Zašto 
susjed 
nema 
kantu?

Što s građanima za 
koje pouzdano znamo 
da nemaju kante? Za-
što ja moram odvajati 
i plaćati otpad, a su-
sjed ne mora?

Prijavite ga Ivkomu. 
Ili se obratite svom 
mjesnom odboru i za-
htijevajte da sačini 
popis kućanstava koja 
nemaju kante i dostavi 
ga Ivkomu. Nije fer da vi 
plaćate, a da vaš susjed 
tvrdi da „nema“ otpada 
i da mu kanta zato „ne 
treba“. To se nikome 
neće tolerirati.

Kamo s građevinskim 
otpadom?

Kamo odložiti građevinski otpad?
Grad Ivanec je u postupku izgradnje reciklažnog 

dvorišta građevinskog otpada, za koju ima lokacij-
sku i građevinsku dozvolu. Čeka se da država raspiše 
natječaj iz kojeg bi se mogao osigurati znatan dio 
financijskih sredstava potrebnih za njegovu izgrad-
nju. Kad bude izgrađeno, svi građani će na njemu pod 
određenim uvjetima moći odložiti takav otpad. Dotad 
ga možete odvesti u najbliže legalno odlagalište koje 
se nalazi u Cestici, a može i u Zagreb. Cijena je 2,5 kn 
po kilogramu predanog otpada (+PDV) + trošak pri-
jevoza.

pOsLOVI U prepunoj dvorani Gradske vijećnice održan sastanak Poslovnog kluba Ivanec

Otkloniti birokratske zapreke i omogućiti 
upis struka za potrebe lokalne privrede

 ˝ Na skupu je predstavljen i gradski Program 
potpora za poticanje poduzetništva u 2019. 
koji uključuje mjere za poticanje greenfield 
i brownfield investicija, za poduzetnike 
početnike te za sve ostale poduzetnike

Sastanku se odazvao velik broj poduzetnika s područja grada Ivanca i šire
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Razgovaralo se o mogućnostima rješavanja problema poduzetnika

Eu pROJEKtI Na svečanosti otvaranja pilot projekta Razvoja mreže potporno-poduzetničkih institucija

poslovna zona Ivanec d.o.o. u 
7 mil. kn vrijednom Eu projektu
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Za sudjelovanje u projektu odabrano je samo 
60-ak institucija iz cijele Hrvatske, među njima 
i Poslovna zona Ivanec d.o.o.

 ˝ Gradska tvrtka Poslovna zona Ivanec je zbog edukacijskih i financijskih efekata 
itekako zainteresirana da uđe i u drugu fazu ovoga projekta, vrijednu oko 5 mil. eura

razvoju kapaciteta Mreže 
i PPI sudionika, a Poslov-
na zona Ivanec je zbog 
brojnih edukacijskih, spe-

cijalističkih i pogotovo, fi-
nancijskih efekata itekako 
zainteresirana za ulazak u 
sljedeću fazu projekta.
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Gradsko vijeće Ivanca na 17. 
je sjednici održanoj u utorak, 13. 
studenog, jednoglasno donijelo 
nove prostorno – planske doku-
mente i to izmijenjeni i dopunjeni 
Prostorni plan uređenja grada 
Ivanca, Urbanistički plan uređe-
nja Ivanca i Detaljni plan uređe-
nja zone užeg centra Ivanca. 

Sjednici su nazočili aron Var-
ga i Patrik Filaković, predstavnici 
zagrebačke tvrtke arheo d.o.o. 
kojoj je Grad Ivanec temeljem 
provedenog postupka javne 
nabave povjerio izradu ovih do-
kumenata, pri čemu je Filaković 
kratko obrazložio najvažnije 
promjene. S obzirom na to da 
je, od ukupno 28 predloženih 
zahtjeva za izmjenom dokume-
nata, skoro pola bilo iz gospo-
darskog sektora (od čega 10 od 
strane industrije) te da su svi pri-
jedlozi gotovo u cijelosti prihva-
ćeni, Vijeće je donošenjem novih 
planova omogućilo gospodar-
stvenicima da odmah krenu u 
realizaciju svojih poduzetničkih 
inicijativa. 

Vijećnici su usvojili i izvješća 
o poslovanju gradskih ustanova 
u prvih pola godine, isto tako i 
izvješće o radu gradonačelnika 
te Odluku u polugodišnjem izvr-
šenju gradskog proračuna u raz-
doblju od 1. siječnja do 30. lipnja 
ove godine. 

Proračun 59% veći u 
odnosu na isto 
razdoblje lani
Podaci pokazuju da je u tom 

razdoblju ostvareno 20,15 mil. 
kuna prihoda, što je u odnosu na 
isto razdoblje lani (12,5 mil.), rast 
od čak 59%. S obzirom na to da je 
u istom razdoblju ostvareno 13,7 
milijuna kuna rashoda, proračun 
je poslovao s viškom od 6,33 mil. 
kuna. 

Takav snažan rast proračun-
skih prihoda ostvaren je teme-
ljem porezne reforme i fiskalnog 
izravnanja koje je rezultiralo s 
dodatnih 5,5 milijuna kuna pri-
hoda, ali i temeljem povećanja 
zaposlenosti i povećanja plaća. 
Vidljivo je to i financijskih poda-
taka koji pokazuju da je, u odno-
su na isto razdoblje 2017., ostva-
reno gotovo 2 mil. kuna više od 
poreza i prireza.

Jednoglasno je i donesena 
Odluka kojom su određene prav-
ne osobe od interesa za sustav 
civilne zaštite Grada Ivanca. Ta-
kođer, Gradsko vijeće donijelo 
je odluku da se dvije čestice u 
gradskom vlasništvu u Poslov-
noj zoni Ivanec – istok zaintere-
siranom kupcu koji se i javio na 
raspisan javni natječaj, prodaju 
za ukupno 76.000 kuna.(ljr)

VIJEćE Održana je 17. sjednica Gradskog vijeća Ivanec

u prvih šest mjeseci gradski proračun 
u plusu od 6,33 milijuna kuna  ˝ Snažan rast proračunskih prihoda 

rezultat je nove porezne reforme i fiskalnog 
izravnanja, ali i povećanja zaposlenosti i plaća

Miljenko Grudiček (HDZ): 
Kada će javnosti biti predstav-
ljena rješenja za gradnju sustava 
odvodnje u naseljima koja nisu 
ušla u obuhvat aglomeracije 
Ivanec?

M. Batinić: Prije tjedan odr-
žan je sastanak na kome su 
projektanti predstavili rješenja 
odvodnje za vanjska naselja. 
S obzirom na to da smo imali 
primjedbi i dodatnih zahtjeva, 
novu prezentaciju očekujemo 
kroz kraće vrijeme. S projektima 
će biti upoznato Gradsko vijeće, 
a onda i šira javnost. Na tržištu 
nema dovoljno projektanata i to 
je razlog kašnjenja predstavlja-
nja ovih projekata koje je bilo za-
kazano za lipanj ove godine.

M. Grudiček: Iza zgrade FI-
Na-e nalaze se četiri kontejnera 
za otpad, a kante često viđamo 
razbacane po parkiralištu. Hoće 
li Grad i njih staviti pod pergolu? 

M. Batinić: Nema razloga da 
se pergole ne sagrade na svim 
mjestima na kojima je to potreb-
no pa i iza zgrade FINa-e.

D. Sever (SDP): S obzirom na 
to da je Fond za zaštitu okoliša 
objavio kako ipak neće sufinan-
cirati nabavu vrtnih kompostera 
jer za to nema dovoljno sredsta-
va, hoće li to učiniti Ivkom i Grad i 
koliko će to koštati građane?

M. Batinić: Fond zasad neće 
sufinancirati kompostere, ali ne 
iz razloga koji ste vi naveli. Fond 
provodi nabavu kontejnera na 
razini cijele RH. Ispalo je da uku-
pna nabava prelazi propisane 
financijske limite. To je postu-
pak koji podliježe tzv. europskoj 
nabavi. Iz tog razloga je Fond 
u ovoj fazi odustao od nabave 
kompostera. Prema dobivenom 
očitovanju, Fond bi ipak financi-
rao i kompostere, ali ta nabava 
mora proći kroz potpuno novu 
proceduru. Od strane Fonda i 
Ministarstva određeno je da 

se sada primarno ide u nabavu 
kanti i vrši se jedna nabava za 
sve gradove i općine u RH. Do 
lipnja 2019. trebali bismo znati 
hoće li Fond nabavljati i kom-
postere. Inače, Grad Ivanec je 
kandidirao nabavu 2.500 vrtnih 
kompostera.

Z. Đula: Iz izvješća o polu-
godišnjem izvršenju proračuna 
vidljivo je da su sva sredstva 
predviđena za božićno uređenje 
grada potrošena već početkom 
ove godine. Iz čega će se onda 
financirati predstojeće blagdan-
sko uređenje? Očito je da naselja 
izvan Ivanca ni ove godine neće 
imati nijedan adventski ukras.

S. Rožman: Kad se nakon 
blagdana skinu božićni ukrasi i 
odvezu na skladište, Gradu Ivan-
cu tada u pravilu stiže faktura za 
njihovo postavljanje i skidanje, 
a to je uvijek u siječnju ili veljači. 
Dakle, sredstva koja su potro-
šena odnose se na sezonu 2017. 
godine, za što su računi plaćeni 
u 2018. Za ovu sezonu fakture će 

biti plaćene u 2019. godini.
M. Batinić: Na području gra-

da Ivanca je 30 mjesnih odbora 
i razumljivo je da bi svi željeli 
božićnu rasvjetu. Predlažem da 
vijeća mjesnih odbora precizira-
ju lokacije na kojima žele rasvje-
tu. Izračunat ćemo koliko sve to 
stoji i predočiti vijećnicima, uz 
napomenu da samo jedan ukras 
stoji oko 1.000 kuna neto, bez 
troškova postavljanja i skidanja. 
Ove godine u planu je bilo da 
se obnove i ukrasi u Ivancu kao 
gradskom središtu, međutim ni-
smo se na to odlučili prvenstve-
no zbog financijskih razloga.

Zdenko Đuras (HDZ): Kakvi 
su planovi za sanaciju klizišta u 
Cvjetnoj ulici u Margečanu, koje 
stoji već nekoliko godina?

M. Batinić: Ove godine izra-
đena je projektna dokumentacija 
za 6 klizišta, među njima i za kli-
zište u Cvjetnoj. U proljeće oče-
kujemo raspisivanje natječaja 
za sanaciju klizišta na koji će biti 
kandidirana i Cvjetna. Drago mi 
je što je ove godine krenuo pro-
jekt kojim se iz državnih sred-
stava prvi put financira sanacija 
klizišta, to više što sam u Saboru 
osobno predložio da se namjen-
ska sredstva za to osiguraju u 
budžetu Hrvatskih voda. Zahva-
ljujući tomu, za te će svrhe idućih 
nekoliko godina na raspolaganju 
biti 50 mil. kuna.

Z. Đuras: Za svake jače kiše 
poplavljena je Ul. M. Ožegovića 
u Margečanu, na potezu od igra-
lišta do industrijske hale. žUC je 
napravio neku premosnicu, ce-
sta je prerezana prije 2-3 godine 
i na tome je stalo.

M. Batinić: Poslat ćemo dopis 
žUC-u i upozoriti na poplavljiva-
nje i potrebu da hitno reagira. 
ako neće reagirati žUC, napravit 
će Grad. Ove smo godine u ure-
đenje oborinske odvodnje uložili 
dodatnih 600.000 kuna. 

Budući da je Grad u poslovnim zonama investitorima prodao sve zemljište u svom 
vlasništvu, nove parcele će morati otkupljivati od privatnih vlasnika

projektira se novi rotor na 
raskrižju Nazorove i 
obilaznice

Domagoj Sever: U prijedlogu proračuna 
za 2019. za recertificiranje u projektu BFC-a 
(grad s povoljnim poslovnim okruženjem) 
navedena je svota od 68.000 kn, a za 2020. 
još 28.000, vjerojatno za put na dodjelu te 
nagrade. Koliko smo stranih ulaganja imali 
u Poslovnu zonu od dodjele nagrade prvi 
put? Predlažem da se ta sredstva preu-
smjere na sufinanciranje programa u po-
ljoprivredi za koje je izdvojeno samo 69.000 
kn, za definiranje  pojavnosti grada i ivaneč-
kog kraja za više od planiranih 30.000 kn ili 
da se TZ-u poveća na 150.000 kn.

M. Batinić: BFC certifikat nije nagrada. 
To je pismena isprava koju izdaju ovlašte-
ne međunarodne institucije, a kojom se kao 
sigurno označava i potvrđuje da je lokalna 
samouprava usvojila i da u praksi primje-
njuje najviše propisane standarde u izgrad-
nji prijateljskog poslovnog okruženja. Riječ 
je o projektu koji u tranzicijskim zemljama 
bivše Jugoslavije financiraju US aID i nje-
mačka vlada s partnerima iz drugih zema-

lja. Godine 2013. Ivanec je zbog svoje pro-
aktivnosti na području gospodarstva bio 
odabran među prvih 5 gradova u Hrvatskoj 
kojima je bilo ponuđeno da besplatno uđu u 
pilot projekt koji se tada tek počeo provoditi 
u našoj zemlji. 

Ivanec je to prihvatio. Cilj je bio usavr-
šavanje, stjecanje novih vještina i znanja 
te usvajanje praksi i standarda koji se u iz-
gradnji business friendly okruženja provo-
de u zemljama Zapadne Europe. Ovaj pro-
jekt Grad Ivanec je provodio još u vrijeme 
dok Hrvatska nije bila punopravna članica 
EU. 

Certifikat smo dobili kao drugi grad u 
Hrvatskoj, s time da je u međuvremenu 
Ivanec jedini u Hrvatskoj uspješno prošao 
kroz postupak recertifikacije te znak BFC-a 
stekao drugi put. Sredstva predviđena za 
BFC namijenjena su troškovima provedbe 
nove recertifikacije, a ne nikakvim putnim 
troškovima za odlazak po „nagradu“. Što 
je Grad dobio s BFC-om? Dobio je vidlji-

vost, a gradske službe danas funkcioniraju 
na sasvim drugačiji način nego bilo koja 
uprava u RH. BFC nam je uvelike pomogao 
u proaktivnom pristupu cjelokupnoj po-
slovnoj tematici, u privlačenju investitora, 
u kreiranju poslovnih strategija i investi-
cijskih poslovnih planova, strateških do-
kumenata, sve to radile su gradske službe. 
Kroz BFC su pročelnici i dio gradskih služ-
bi prošli i još uvijek prolaze kroz snažan i 
kontinuiran proces edukacije. 

Da nismo prihvatili ovaj obrazac eduka-
cije i funkcioniranja, činjenica je da gradska 
uprava ne bi radila niz aktivnosti po pitanju 
poslovnog sektora i razvoja gospodarstva, 
kao što ih ne rade ni druge sredine. Me-
đutim, isto je tako činjenica da u Poslovnoj 
zoni Grad Ivanec više nema za prodati ni 
kvadrata slobodnog poslovnog zemljišta 
u svom vlasništvu. Sad ćemo prodati i dvije 
parcele u Industrijskoj zoni. Budući da više 
nemamo slobodnog zemljišta, morat ćemo 
ponovno otkupljivati od privatnih vlasnika.

ŽALOsNO tko ne da zemljište 
za gradnju dječjeg vrtića?

Rekonstrukcija doma u Jerovcu G.
Gradsko vijeće dalo je suglasnost za provedbu ulaganja u pro-

jekt rekonstrukcije društvenog doma u Jerovcu Gornjem. Suglasnost 
predstavničkog tijela dio je obavezne dokumentacije koja je Gradu 
potrebna kako bi ovaj projekt mogao prijaviti na natječaj raspisan u 
sklopu Operacije 7.4. te za njega povući EU sredstva.

Ukupna vrijednost projekta je 294.000 kuna, od čega prihvatljivi 
troškovi iznose 289.000 kuna, a predviđeno je da se provede u raz-
doblju od svibnja do rujna 2019. godine.   

Grad sve zemljište prodao investitorima
dOpIs cARINsKOJ INspEKcIJI
Jači nadzor pokretnih prodavača

 Vijeće je donijelo i dopunjenu Odluku o trgovini na malo izvan pro-
davaonica, kojom su popisu dosadašnjih lokacija koje je Grad odobrio 
za poslovanje pokretnih trgovina dodane još dvije, u Ivanečkoj želje-
znici i u Lančiću. Vijećnici su skrenuli pažnju na to da pojedini pokretni 
prodavači učestalo krše odluku obavljajući prodaju na  nedopuštenim 
mjestima i time stvaraju nelojalnu konkurenciju prodavačima koji po-
sluju u čvrstim objektima. Grad Ivanec primio je prijave o tome da po-
neki čak i ulaze u privatna dvorišta i tamo prodaju svoju robu.

Zaključeno je da će Grad uputiti zahtjev Carinskoj inspekciji da po-
jača nadzor nad pokretnim prodavačima na području grada Ivanca.
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Sa 17. sjednice Gradskog vijeća

Novi rotor gradit će se na raskrižju Nazorove i Kovačićeve u Ivancu, a trenutačno se nalazi u fazi izrade projektne dokumentacije

Zdenko Đula (HDZ): Zbog 
čega je izgrađen rotor na ra-
skrižju Kovačićeve (obilaznice) 
i Preradovićeve ulice, a ne, što 
bi bilo logičnije, na raskrižju 
Nazorove i obilaznice (kod se-
mafora), što je bilo predviđeno 
i strateškim dokumentima? 

M. Batinić/S. Rožman: 
ako neki projekt nije uvršten 
u Strategiju, to ne znači da se 
ne može realizirati. Što se tiče 
raskrižja obilaznice i Prerado-
vićeve, Prometnom strategi-
jom je ono bilo utvrđeno kao 
nesigurno i opasno. Kružni tok 
na njemu je trebao izgraditi HC, 

dok je Grad Ivanec financirao 
projektnu dokumentaciju, od-
nosno cijeli je projekt sufinan-
cirao s 30%. Međutim, kako je 
Grad sredstva za gradnju po-
vukao iz MUP-ovog Nacional-
nog programa sigurnosti ce-
stovnog prometa, zauzvrat je 
dogovoreno da će HC prići pro-
jektiranju rotora na raskrižju 
Nazorova – obilaznica. Projekti 
su u završnoj fazi. Zadnja faza 
prometnog uređenja obilazni-
ce bit će gradnja još jednog ro-
tora, na raskrižju Gundulićeva 
– obilaznica ili možda na izlazu 
s buduće brze ceste kod DIC-a.

M. Grudiček: Kada će i hoće 
li uopće Grad Ivanec prići grad-
nji gradskog dječjeg vrtića u Ra-
dovanu? 

M. Batinić: Za gradnju dječ-
jeg vrtića u Radovanu imamo 
iskaz interesa od strane privat-
nog investitora. Školskom od-
boru Grad je uputio zahtjev za 
darovanje zemljišta kako bismo 
mu omogućili da kroz pravo 
građenja na toj površini izgradi 
vrtić. 

Školski odbor je to i prihva-
tio te suglasnost za to zatražio 
od svoga osnivača, Varaždinske 
županije. Budući da suglasnost 
nije stizala, županijska vijećni-
ca Katica Levanić o tomu je na 

sjednici županijske skupštine 
postavila upit županu Čačiću 
koji je odgovorio da nema na-
mjeru privatniku poklanjati ze-
mljište. Očito je da se na takav 
način izgradnja vrtića u Rado-
vanu opstruira. 

Stoga je Grad za vrtić Pro-
stornim planom predvidio dru-
ge površine. U kontaktu smo s 
građanima koji su voljni svoje 
površine ustupiti i vjerujem da 
ćemo to riješiti. Bude li potreb-
no, Grad će otkupiti privatno 
zemljište i po principu prava 
građenja dozvoliti gradnju vrti-
ća. Da je bilo više volje s druge 
strane, već smo sve to mogli 
imati riješeno.

AKtuALNI sAt
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„Poakle sonca oablak daha-
ja/siem nom se spriema nebe-
ska stvar./Čez jenu kaplju cieli 
sviet se napaja, sakamu i semu 
tua Buažji je dar“ (Darko Foder). 
Ili  - „I unda se dva dneva nie-
sme gledeli./Zbegavali se kak 
mucek kisielo mliekoa./Eli sme 
se male zmekšali,/tua pazabili 
i dalje nastavili kak naviek/, kak 
da nike nie ni bile“ (Ivan Goran 
žunar).

   Ovi stihovi ivanečkih pjesni-
ka tek su kraći ulomak iz atmos-

fere koja je vladala na završ-
nici 38. kajkavskog književnog 
natječaja Draga domača rieč, 
manifestacije koja je u prepunoj 
kinodvorani održana u petak, 9. 
studenog. Na njoj je i ove godi-
ne predstavljen Zbornik u koji je 
uvršteno 76 najboljih od ukupno 
243 rada s kojima se na natječaj 

javilo 128 autora iz cijele sjever-
ne Hrvatske. Među njima je i 99 
učenika iz 15 osnovnih škola.

-Tolika raznolikost i bogat-
stvo zavičajnih govora Dragu 
domaču rieč čini revijom kajkav-
skog stvaralaštva. Time Gradska 
knjižnica i čitaonica, kao tradi-
cionalni organizator natječa-
ja, daje velik doprinos čuvanju 
jezične baštine, što je i glavna 
tema ovogodišnjeg Mjeseca hr-
vatske knjige – naglasila je rav-
nateljica Knjižnice prof. Marina 
Grudenić te uputila zahvale du-
gogodišnjem pokrovitelju, Gradu 
Ivancu, koji je osigurao novčane 
nagrade za najbolje autore. Na-
tječaj je poduprla i Varaždinska 
županija.

   Najbolje radove izabralo je 
Prosudbeno povjerenstvo u sa-
stavu prof. Ružica žunar, dr. sc. 
Mirjana Posavec i glavna ured-
nica zbornika Vesna Matišić. U 
konkurenciji odraslih pjesnika 
prve tri nagrade osvojili su Lju-
bica Plantić iz Zamlače, Tugomir 
Orak iz Varaždina te D. Foder iz 

„Kupica za kupicu ide, a za 
tiem i s fljaše – na šlauf. Mar-

tinje nikak da se zide, so noač 
sme krstili praf.“ Upravo ovako 

nekako, kako u svojoj pjesmi „Na 
Martinje“ piše ivanečki pjesnik 
Vinko Slivar, bilo je na ovogo-
dišnjoj veselici krštenja mošta 
koju je ivanečka Udruga vinara 
i vinogradara Peharček prvi put 
priredila u ambijentu Izletišta 
Šumska vila u Vuglovcu.

-Naše Martinje zišlo se tek v 
tri vure vjutro, kad su doma otišli 
i oni najuporniji. Skupilo se oko 
80 domaćih vinogradara, hrana 
je bila za deset, a ni mužikaši se 
nisu šparali pa su se ljudi opustili 
i oraspoložili – rekao je Dragutin 
Mesec, predsjednik Peharčeka.

Mošt je kršten po regulama 
koje je predvodio biškup Ma-

rijan Gotal, uz sudjelovanje 
ostalih protagonista (mošteka, 
miništranata) – Vinka Putareka, 
Stjepana Halameka, Josipa Pu-
tareka i Franje Pečeka. Nakon 
krštenja, fešta je nastavljena uz 
bogatu večeru.

Potvrđuje to i podatak da se 
na roštilju obrnulo 42 kile car-
skog mesa, a za prilog se skuha-
lo 35 kila krumpira. Svi vinogra-

dari sa sobom su donijeli po dvije 
– tri litre vina, neki i po pet, a za 
svaki slučaj, da ne bi zmanjkalo, 
na licu mjesta je instalirana i jed-
na puna bačvica. 

Kako kažu domaćini, zmanj-
kalo nije ni ića ni pića, fešta je 
bila za deset, a samim tim i for-
malno je završila još jedna vino-
gradarska godina. Došel je, došel 
sv. Martin…(ljr)

Premda ni najstariji vinograda-
ri ne pamte da su mošt na Martinje 
krstili na proljetnim temperatura-
ma, to ni najmanje nije pokvarilo 
proslavu sv. Martina koju su i ove 
godine kod istoimene kapelice na 
Šatornjaku priredili članovi Udru-
ge vinogradara Skrajski pajdaši. 

Lijepo vrijeme na otvoreno 
je izmamilo mještane pa su Sa-
linovčani najprije nazočili misi 
koju je predvodio resnički žu-
pnik vlč. Marijan Piskač, rodom 
iz Gačica, dugogodišnji prijatelj 

Salinovčana i Skrajskih pajdaša, 
koji se rado odaziva na njihove 
manifestacije. a u svojoj na-
rodskoj propovijedi vlč. Piskač i 
ovoga je puta zahvalio Bogu na 
daru grožđa i vina te na snazi 
koju pruža vinogradarima, a do-
maćim ljudima što su na ovome 
brijegu uložili silan trud i muku 
u obradu gorica. Nakon mise, 
kod klijeti predsjednika Skraj-
skih pajdaša Ivana Lončara, vlč. 
Piskač blagoslovio je mošt i pre-
tvorio ga u mlado vino.

-Dobro je vino ovo leto! Istina, 
malo je više reš neg’ lani, ali zato 
bu bolje pasalo za gemišt – krat-
ko i jasno poručio je domaćin.

Fešta je potom nastavljena u 
društvenim prostorima u staroj 
školi, uz gulaš od srnetine i je-
lena. Hvala Bogu, imal je u čemu 
plivati. Svaki pajdaš je, naime sa 
sobom donesel dvije litrice za 
probu pa su Salinovčani imali kaj 
isprobavati do sitnih sati, a sve 
to uz gitare, tambure, harmonike 
i violinu.(ljr)

Na inicijativu nekoliko iva-
nečkih studenata koji su prepo-
znali nedostatak informativnih, 
kulturnih i zabavnih sadržaja za 
mlade, osnovan je Klub mladih 
Ivanec. Njegov cilj jest poticanje 
mladih na aktivno sudjelova-
nje u zajednici te osmišljavanje 
i provođenje raznih sadržaja 
zanimljivih mladima kao što su 
radionice, kvizovi, koncerti, de-
bate i sl. 

Klub je u petak, 23. XI., održao 
i prvi javni događaj – Pub quiz. 

-Sudjelovalo je 12 ekipa čiji su 
članovi bili raznih dobnih skupina 
– od srednjoškolaca do odraslih. 
To je ujedno bio prvi takav kviz 
u Ivancu. Ekipe su se okušale u 
pitanjima iz različitih  područja 
– znanosti, kulture, sporta, glaz-
be i filma – javila je predsjednica 
KM-a antonia Peček te najavila 
da će takvih događanja biti još.

O Klubu možete saznati više 
na njegovoj FB stranici Klub mla-
dih Ivanec, Instagram stranici @
kmivanec ili im pisati na mail 
kmivanec@gmail.com Svi za-
interesirani od 15 do 35 godina 
pozvani su da se učlane u klub 
te da svojim aktivnim sudjelova-
njem doprinesu življem društve-
nom i kulturnom životu mladih, a 
time i svih ostalih žitelja našega 
grada.

Vokalni ansambl Sakcinski, 
koji vodi glazbena pedagoginja 
Nada Peček, peti put za redom 
osvojio je zlato na državnom 
natjecanju, točnije na ovogodiš-
njem 15. susretu hrvatskih malih 
vokalnih sastava održanom 10. 
i 11. studenog u Sisku. Riječ je o 
manifestaciji koju organizira Hr-

vatski sabor kulture, krovna or-
ganizacija kulturno-umjetničkog 
amaterizma u RH. 

Na susretu je sudjelovalo 25 
vokalnih sastava iz 11 županija, 
a jedan od predstavnika Varaž-
dinske županije bio je i Vokalni 
ansambl Sakcinski. Pet zlatnih 
medalja pet je zlatnih dukata u 

„ogrlici“ Sakcinskog i čini vrijednu 
nisku kakva, vjerujemo, dosad 
nije zabilježena u hrvatskom 
glazbenom kulturnom 
amaterizmu.

Grad Ivanec upućuje iskrene 
čestitke svim članicama Sakcin-
skog i njihovoj voditeljici Nadi 
Peček!

mARtINJE Krštenje mošta u organizaciji Udruge vinogradara Peharček 

80-ak vinogradara 
na martinjskoj 
veselici peharčeka

 ˝ Svi vinogradari 
sa sobom su ponijeli 
ponajbolju kapljicu 
iz svojih klijeti, a za 
svaki slučaj je na licu 
mjesta instalirana još 
jedna puna bačvica

Ivanečki vinogradari u dobrom raspoloženju

Mošt je krstil vinski biškup Marijan Gotal
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sKRAJsKI pAJdAšI  Proslava Martinja u Salinovcu

Zahvala na 
daru grožđa i 
mladog vina

 ˝ Vinogradari su 
„za probu“ sa sobom 
ponijeli po dvije litrice 
najboljeg vina pa je 
krštenje potrajalo 
do sitnih sati

Reš je, ali je kaplja prava, domača, i dobro ide uz gemišt
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Misu kod 
kapelice 

sv. Martina 
predvodio je 

vlč. M. Piskač

Nakon što se Muzej planinar-
stva Ivanec prošle godine prvi 
put s velikim uspjehom pridružio 
nacionalnoj manifestaciji Noć 
muzeja koju Hrvatsko muzejsko 
društvo priređuje u suradnji s 
muzejima širom Hrvatske, Grad 
Ivanec je, u želji da nadmaši 
uspjeh lanjske, već počeo s op-
sežnim pripremama za iduću 
Noć muzeja koja će se održati 25. 
siječnja 2019.

Za tu priliku priređuje se po-
seban program koji će, vjeruje-
mo, svojim sadržajem i atraktiv-
nošću oduševiti sve posjetitelje 
te na nov način trasirati budući 
turistički razvitak Ivanca.

S obzirom na to da će jedan od 
sadržaja biti planinarska izložba, 
pozivamo sve planinare, izlet-
nike i ostale građane da Muzeju 
planinarstva za ovu priliku ustu-
pe stare planinarske fotografije, 
suvenire, opremu, zbirke plani-
narskih znački, odjeću i sve drugo 
što je vezano uz 120 godina dugu 
ivanečku planinarsku tradiciju. 

Svi ustupljeni eksponati pažlji-
vo će se popisati, a nakon izložbe 
bit će vraćeni vlasnicima. Dopri-

nos svih koji se uključe bit će ista-
knut u pratećem katalogu izložbe.

Na suradnju su posebno po-
zvana planinarska društva, ko-
lekcionari, vlasnici starih zbirki 
te naši stariji sugrađani koje 
molimo da pregledaju svoje obi-
teljske zbirke te iz njih izdvoje in-
teresantne fotografije o Ivančici, 
Ivancu, o bivšim generacijama 
ivanečkih planinara, o njihovim 
krstarenjima i druženjima diljem 
drugih gora i planina itd.

Eksponate za izložbu možete 
donijeti svakog radnog dana u 
Gradsku vijećnicu Ivanec do 15 
sati i predati ih Ivančici Peharda, 
višoj referentici za društvene 
djelatnosti i civilno društvo, a 
možete joj se i javiti na tel. 492-
876 (042) ili na e-mail: ivancica.
peharda@ivanec.hr
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Pogled u povijest ivanečke planinarske tradicije

pOZIV GRAĐANImA Noć muzeja 2019. 

ustupite fotografije 
i eksponate za 
planinarsku izložbu!

 ˝ Noć muzeja održat 
će se 25. siječnja, a za 
tu priliku Grad priprema 
poseban program za 
koji vjerujemo da će 
svojom atraktivnošću 
oduševiti sve posjetitelje

VA sAKcINsKI Na državnom susretu malih vokalnih sastava
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sakcinskom 5. državno zlato!

IZ ŽIVOtA mLAdIh Osnovanih je Klub mladih Ivanec

Velik odaziv 
1. pub quizu 
u Gost&oni
 ˝ Svi zainteresirani od 15 

do 35 godina pozvani su da se 
pridruže Klubu i ožive društveni 
i kulturni život mladih u Ivancu Odlična atmosfera i velik odaziv mladih Pub quizu
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KNJIŽEVNI NAtJEČAJ  Održana je završna svečanost 38. drage domače rieči

Niema ti do toaga da si sedneš pad areh…
Vinko SlivarAnica Bukovec Josip KrašIvan Goran Žunar Vesna Štruklec

Ivanca i Tibor Martan iz Mađa-
reva.

U kategoriji dječjeg pjesništva 
prvu nagradu dobila je Ema Po-
savec Kovač iz PŠ Salinovec, dru-
gi je Luka Kolenko iz OŠ Maruše-
vec, a treće nagrade dodijeljene 
su Hani Husnjak iz OŠ Klenovnik 
i Mihaeli Galić iz OŠ Kamenica. 
Nagrade najboljima uručila je 
izaslanica gradonačelnika Ma-
rina Držaić, gradska pročelnica: 
-Svi vi, i veliki i mali pjesnici, duša 

ste ivanečkoga kraja i odražava-
te sam njegov duh. Pišite i stva-
rajte i dalje kako bi domača riječ 
ostala sačuvana kao dio iden-
titeta cijelog našeg kajkavskog 
kraja – poručila je M. Držaić.

Svečanost je vodila volon-
terka Veronika Štefanko, po-
pratni glazbeni program izvela 
je solistica Emilija Galović, dok 
su učenici OŠ Kamenica priredili 
dva skeča na domaćoj kajkavšti-
ni.(ljr)

 ˝ U ime Grada Ivanca, tradicionalnog 
pokrovitelja natječaja, novčane nagrade najboljim 
autorima uručila je pročelnica Marina Držaić
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Manifestaciju je pratio velik broj pjesnika i ljubitelja 
domaće riječi

Pobjednici Drage domače rieči 2018.
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 Turistička zajednica grada 
Ivanca na 19 je novih lokacija 
postavila tzv. smeđu signali-
zaciju, putokaze prema poje-
dinim turističkim lokalitetima 
i OPG-ovima. Postavljeni su u 
sklopu projekta „Opremanje 
i interpretacija turističkih lo-
kaliteta“ za koji je TZ ostvario 
45.000 bespovratne potpore 
temeljem uspješne prijave na 
natječaj  HTZ-a.

Putokazi sve izletnike i put-
nike upućuju prema Izletištu i 
skijalištu Jarki, Bedenskoj hiži,  

Lončarskom obrtu Mecena, 
prema izletištima Šumska vila i 
Jelenice, Hotelu Orion, spomen 
kući narodnog heroja Josipa 
Kraša te prema drugim lokali-
tetima kao što su npr. Friščićev 
mlin, Jezera, gradsko groblje 
itd.

Kompletan elaborat i druga 
projektno-tehnička dokumen-
tacija izrađena je uz pomoć 
Upravnog odjela za urbanizam 
i komunalne poslove Grada 
Ivanca, dok je TZ financirao 
troškove izrade i postave puto-

iz društvenog života udruge12

U subotu, 17. studenog, komemora-
tivnim okupljanjem na posljednjem po-
čivalištu poginulog branitelja Stjepana 
Vusića na kameničkom groblju, obilježe-
na je obljetnica pogibije redarstvenika, 
pripadnika Zasebne postrojbe Policijske 
uprave varaždinske, koji je 1991. godine 
pao u Borovu Naselju, u pokušaju proboja 
iz opkoljenog grada. 

U ozračju sjećanja na žrtve Vukovara, 
koje je tih dana osobito snažno, bila je i 
molitva koju su Stjepanu za pokoj duše 

uputili članovi njegove najbliže obitelji te 
ostali sudionici koji su se došli pokloniti 
poginulom branitelju – predstavnici Po-
licijske postaje Ivanec, braniteljskih udru-
ga Ivanca i Lepoglave, pojedini članovi 
ivanečkog Gradskog vijeća i drugi pred-
stavnici javnog života dvaju gradova. 

Izaslanstvo Grada Ivanca koje je po-
ložilo cvijeće i zapalilo svijeće na Vusićev 
grob predvodili su gradonačelnik Milorad 
Batinić i predsjednica Gradskog vijeća 
Ivanca Ksenija Sedlar Đunđek.(ljr)

S dostojanstvom i pijetetom Ivanec je i ove godine 
odao počast Vukovaru, gradu heroju koji je u kolektiv-
nu svijest hrvatskoga naroda trajno urezan kao simbol 
stradanja i žrtve, ali i otpora, prkosa i borbe za slobodnu 
i neovisnu hrvatsku državu. U povodu Dana sjećanja na 
Vukovar, na ulicama i trgovima u naseljima širom našega 
grada zapaljene su svijeće i održane mise zadušnice za 
sve poginule i nestale vojne i civilne žrtve.

Središnja manifestacija održana je u Ivancu, gdje je 
u subotu, 17. studenog, misu zadušnicu za vukovarske, 
ali i za sve ostale žrtve Domovinskog rata u župnoj crkvi 
predvodio vlč. Mišel Kovačević. Nakon mise, svi nazočni u 
koloni sjećanja su se uputili do spomenika poginulim bra-
niteljima, paleći usput svijeće i ostavljajući trag svjetlosti 
u spomen na vukovarsku epopeju. Vlč. Kovačević i tu je 
predvodio kratku molitvu za sve koje je pokosio ratni vihor.

U ime Grada Ivanca svijeće pred spomenik položili su gra-
donačelnik Milorad Batinić i njegova zamjenica Lidija Kozina. 

U sklopu Dana sjećanja održan je i niz popratnih ma-
nifestacija koje su u Ivancu i u susjednim mjestima orga-
nizirali Ogranak UDVDR-a i HVIDRa Ivanec u suradnji s ta-
mošnjim udrugama branitelja i lokalnim samoupravama. 
Događanja su održana pod pokroviteljstvom Ministar-
stva hrvatskih branitelja, u njih se uključio i Grad Ivanec, 
a pomogao ih je i Ivkom d.d.(ljr)

Grad Ivanec doživio je svoju, 
dosad najveću, turističku pro-
midžbu na nacionalnoj razini. U 
konkurenciji 44 kandidature iz ci-
jele Hrvatske, Hrvatska turistička 
zajednica uvrstila je Ivanec među 
pet finalista za izbor najuspješ-
nije destinacije ruralnog turizma. 

Ivanec je na natječaj kandidi-
rala Turistička zajednica grada 

Ivanca čiji je voditelj Boris Jagetić 
Daraboš izradio prezentaciju koja 
je svojom koncepcijom i sadr-
žajem morala zadovoljiti strogo 
propisane kriterije. Nakon što je u 
prvom krugu prosudbena komi-
sija Ivanec uvrstila među petero 
odabranih, drugi krug ocjenjiva-
nja finalista održan je u Karlov-
cu, gdje je naš grad predstavljen 

kao destinacija. Za tu je potrebu 
sačinjena nova prezentacija, koju 
je pred članovima komisije vrlo 
kvalitetno prezentirala gradska 
pročelnica Marina Držaić. 

U sklopu ocjenjivanja, pro-
sudbeno povjerenstvo je inco-
gnito obišlo Ivanec. Iako je po-
znato da se Ivanec primarno ne 
razvija kao turistička destinacija, 

doznajemo da su članovi komi-
sije vrlo ugodno ostali iznena-
đeni napretkom koji je naš grad 
zabilježio u svim vrednovanim 
kategorijama (turizam, kultura, 
razvoj novih sadržaja, priroda i 
okoliš, infrastrukturni i gospo-
darski projekti, hortikultura itd.). 

U finalu su se natjecali Ivanec, 
Motovun, Otočac, Dalmatinska 

zagora i Gupčev kraj. Iako je po-
bjednikom proglašena Zagora, 
sama činjenica da je Ivanec ušao 
među finaliste znači velik uspjeh 
za naš grad i dodatan vjetar u 
leđa nekim novim razvojnim tu-
rističkim trendovima na kojima 
Grad  radi već dulje vrijeme, a koji 
će u siječnju biti predstavljeni i 
široj javnosti.(ljr)

Šezdesetak članova 
Seniorske sekcije HPD-a 
Zagreb – Matica u sklopu 
je svoga cjelodnevnog 
izleta u Hrvatsko zagorje 
obišlo i Muzej planinar-
stva Ivanec. U obilazak 
ih je povela v.d. ravnate-
ljice Marina Držaić koja 
ih je i upoznala s našim 
gradom i muzejom, uz 

naglasak da je u funkciju 
stavljen tek manji dio bu-
dućeg objekta čija grad-
nja još traje. 

Gostima se posebno 
dopao podrumski pro-
stor, gdje je zasad uređe-
no improvizirano rudar-
sko okno. Veselo društvo 
planinara – seniora u 
muzeju se počastilo haj-

Stotinu i pet učenika 
drugih razreda OŠ Ivanec 
i njenih područnih škola 
u Salinovcu i Kuljevčici 
sudjelovalo je u Jumicaru 
– programu preventivnog 
odgoja djece u cestovnom 
prometu. Riječ je o obra-
zovnom programu koji 
se u ivanečkoj školi već 
nekoliko godina provodi 
s ciljem edukacije djece o 
sigurnosti u cestovnom 
prometu.

U program su se uklju-
čili i predstavnici Policijske 
postaje Ivanec koji su ih 
podučili pravilnom pona-
šanju u prometu, a potom 
su im pokazali službena 
vozila i policijsku opremu. 
Volonteri GD Crvenog križa 
demonstrirali su pružanje 
prve pomoći ozlijeđenima, 
dok su im članovi DVD-a 
Ivanec pokazali opre-
mu kojom se služe kod 
spašavanja ozlijeđenih u 

prometnim nesrećama te 
simulirali gašenje požara.

 Svakako najuzbudlji-
viji za djecu je bio praktič-
ni dio obuke na poligonu, 
gdje su sjeli za volan mini 
automobila te tako dobili 
priliku da se provozaju baš 
kao pravi vozači.  a pošto 
su svi mali vozači položili 
ispit, itekako ih je usrećila 
vijest da im doskora stižu 
prave vozačke dozvole (s 
fotografijom!).(ljr)

VuKOVARsKA EpOpEJA Širom grada Ivanca obilježen Dan sjećanja na Vukovar

put svjetlosti za vukovarske žrtve
 ˝ U kolonu sjećanja uključili su se vjernici, 

predstavnici braniteljskih udruga, rodbina 
poginulih branitelja, predstavnici Grada Ivanca, 
gradski vijećnici i dr. te odali počast Vukovaru

I margečan se 
poklonio Vukovaru

Dan sjećanja obilježen je širom ivanečkoga kraja, a 
posebno u Margečanu, gdje su, molitvom kod spomenika 
žrtvama rata i paljenjem lampaša u centru naselja i oko 
vodenice, učenici i građani odali počast Vukovaru. Uz obi-
telji, lampaše su poklonile sve mjesne udruge – Udruga 
građana Margareta, DVD, Udruga umirovljenika, Lovačko 
društvo Šumski zec i NK Mladost.(ljr)
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Margečanski učenici zapalili su svijeće i kod 
spomenika žrtvama Domovinskog rata
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GOdIšNJIcA  27. obljetnica pogibije Stjepana Vusića

poklon poginulom 
vukovarskom branitelju

JumIcAR Više od stotinu učenika u programu pre-
ventivnog odgoja u cestovnom prometu

Grad Ivanec u suradnji s glazbenima 
udrugama našega grada

poziva sve građane na

BOŽIĆNI KONCERT
koji će se u dvorani srednje 

škole Ivanec održati u petak, 
28. prosinca 2018. godine

s početkom u 19 sati

Nastupaju: 

Vokalni ansambl Sakcinski, Ženski  
vokalni sastav Kaliope, Zbor djelat-

nika Osnovne škole Ivanec, Lepo-
glava Brass Quintet, Dječji zbor OŠ 
Ivanec, Plesni klub Ivančica, Glaz-

bena škola Varaždin i KUD Itas.
Voditeljica: Vesna Matišić

Dođite i prepustite se čarobnoj 
blagdanskoj atmosferi.

Ulaz slobodan!

malim vozačima stižu 
prave vozačke dozvole
 ˝ O pravilima ponašanja u prometu i opasnosti na cestama djeci su 

govorili predstavnici Policijske postaje, DVD-a Ivanec i GD Crvenog križa

Baš je fora za volanom!
Vatrogasac Mario zna kako zaokupiti 
pažnju radoznalih klinaca

tuRIstIČKI tOKOVI  Uspjeh na natječaju Hrvatske turističke zajednice

Ivanec - finalist za 
najdestinaciju ruralnog 
turizma u hrvatskoj
 ˝ Članovi prosudbene komisije incognito su obišli Ivanec te ugodno ostali iznenađeni 

napretkom koji je naš grad kao destinacija zabilježio u svim vrednovanim kategorijama 
U drugom krugu ocjenjivanja finalista Ivanec je, 
kao destinacija, predstavljen u Karlovcu
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smEĐA sIGNALIZAcIJA U organizaciji Turističke zajednice grada Ivanca

Novi putokazi postavljeni na 19 lokacija

 ˝ Troškovi izrade i postavljanja smeđe signalizacije financirani su iz 45.000 kuna 
bespovratne potpore, koju je TZ grada ostvario prijavom na natječaj HTZ-a FO
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kaza. Njihovo postavljanje nastavlja se 
sljedeće godine u skladu s terminskim 
planom i financijskim mogućnostima. 
Svi vlasnici turističkih i srodnih objeka-
ta, zainteresirani za obilježavanje pri-
laza smeđom signalizacijom, pozvani 
su da se obrate Turističkoj zajednici.

OBILAZAK Planinari HPD-a Zagreb – Matica u Muzeju planinarstva

Zagrebački planinari u muzeju 
zapjevali zagorske popevke

dinom zljevkom i likerom, 
a koliko im se dopao bo-
ravak u Ivancu pokazuje i 
podatak da su, poneseni 
starinom i uspomenama, 
u ugodnom muzejskom 
prostoru otpjevali više 
popularnih zagorskih po-
pijevki.(ljr)

O Ivancu, Ivančici i 
Muzeju planinarstva 
gostima je govorila 
v.d. ravnateljice M. 
Držaić
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Članovi Karate kluba Ivanec 
nastupili su na međunarodnom 
karate turniru, Kupu grada Osi-
jeka, na kome se ogledalo 513 

Košarkaši Ivančice su nakon 
dvije pobjede izborene u 2. HKL 
Sjever poraženi u Virju od Po-
dravca sa 65:102. U utakmici 4. 
kola Ivančica je u Ivancu pobijedi-
la Bjelovar sa 105:98. S 36 koševa 
najbolji je bio Kruno Smontara, 
slijede Jurica Bigec s 23 i Luka 
Rajh s 13 koševa. U novom kolu 
Ivančica je u Ludbregu od Gra-
fičara poražena s 80:91. U tom 
susretu Ivančani su nastupili u 
znatno oslabljenom sastavu, bez 
petorice igrača koji zbog ozljeda 
ili drugih obveza nisu mogli igrati. 
Najbolji su bili Bigec s 23 te vete-
ran Emil Morović s 10 koševa.

Uslijedila je zatim rezultatski 
neizvjesna utakmica u Ivancu s 
Koprivnicom, u kojoj je Ivančica 
poražena sa 78:82 i to  unatoč 
činjenici da je već u 5. minuti 
imala vodstvo od 15:3, a nakon 
20 minuta čak 51:37. Presudila je 
treća četvrtina koju je gostujuća 
momčad dobila s 24:8, dok su i u 
finišu utakmice precizniju ruku 
imali igrači Koprivnice te izborili 
pobjedu. Kod domaćina je Filip 
Rožman postigao 25, a L. Rajh 17 
koševa.

Ivančica ima 9 bodova i nalazi 
se na petom mjestu prvenstve-
ne tablice.(nn)

Nogometaši Ivančice su u 
posljednjem, 13. kolu, u Ivancu 
pobijedili Obreš iz Sv. Ilije s 3:1 i 
tako potvrdili naslov jesenskog 
prvaka 1. žNL Varaždin lige s 33 
osvojena boda. Nad drugoplasi-
ranim Zelengajem prednjače s 5, 
a nad trećeplasiranom Vinicom 
sa 7 bodova.

Evo i rezultata Ivančice u 

prethodno odigranim utakmica-
ma. Ivančica je najprije odigrala 
neriješeno sa selničkom Plitvi-
com (2:2), uz pogodak Mihaela 
Jerebića i Darka Jagića. U derbi 
utakmici s tada drugoplasira-
nom Budućnosti, ivanečki su no-
gometaši prikazali odličnu igru; 
dominirali su terenom tijekom 
utakmice te čak pet puta za-

tresli  mrežu domaćina i izborili 
uvjerljivu pobjedu od 5:0. Jerebić 
i Viktor Eršegović postigli su po 2 
pogotka, David Magdić jedan.

U utakmici protiv Obreši, 
Ivančica je povela već u 5. minuti 
pogotkom Jerebića. Gostujuća je 
momčad u 80. minuti izjednači-
la na 1:1 iz dosuđenog kaznenog 
udarca, međutim samo minutu 
kasnije Jerebić je dobio loptu na 
centru i krenuo naprijed osta-
vivši za sobom trojicu igrača te 
zatresao gostujuću mrežu za 
vodstvo od 2:1. U 87. minuti Gre-
gur je uputio oštar udarac prema 
golu, pri čemu se lopta od jednog 
gostujućeg igrača odbila u gol za 
konačnih 3:1.

Na listi najboljih strijelaca 
lige nalaze se Tomislav Jagić i M. 
Jerebić s 10, dok su V. Eršegović, 
Leon Gregur i D. Jagić postigli po 
5 pogodaka.(nn)

Nogometna momčad Mla-
dosti iz Margečana u posljed-
njem je kolu jesenskog dijela 
prvenstva 1. žNL Varaždin po-
ražena u Tužnom od Slobode 
s 0:1. Mladost je igrala bez više 
ključnih igrača (Šrajbek, D. i T. 
Vidaček, Martinčević) što se 
odrazilo na igru pa je momčad 
u konačnici jesenskog dijela za-
uzela sedmo mjesto s 18 osvo-
jenih bodova.

Evo i osvrta na prethodne 
utakmice. Mladost je u Selniku 
poražena od Plitvice s 1:3, a jedini 

pogodak postigao je Hrvoje Ko-
larek. U utakmici 12. kola uslijedi-
la je pobjeda Mladosti nad Pole-
tom iz Cestice s visokih 5:0 što je, 
uz pobjedu nad Podravcem Kitro 
(6:1), njena najuvjerljivija pobje-
da u jesenskom dijelu prvenstva. 
Strijelci su bili H. Kolarek, Dalibor 
Solina, Nikola Šivak te Nikola Vi-
daček koji je zabio dva gola.

U jesenskom dijelu prvenstva 
na listi strijelaca u Mladosti je 
najuspješniji Solina sa 6 pogo-
daka, a slijedi ga Kolarek s golom 
manje.(nn)

ženska odbojkaška ekipa 
Ivanca poražena je u Brckov-
ljanima od ekipe Brcko s 2:3 u 
utakmici 2. HOL Sjever. Novi po-
raz ivanečku je ekipu sustigao 
na domaćem terenu, gdje je u 3. 
kolu od odbojkašica Bjelovara 
poražena s uvjerljivih 0:3 u se-
tovima.

Vodeća ekipa lige je Gorica s 
9 bodova, Bjelovar je drugi sa 6, 
dok se Ivanec nalazi na trećem 
mjestu s 3 osvojena boda.

Dvije ženske odbojkaške eki-
pe Ivanca odigrale su u dvora-
ni OŠ Ivanec utakmice 3. HOL s 
ekipama Lepoglave i Ludbrega. 
Rezultati: Ivanec 2 – Lepoglava: 
0:3, Ivanec 3 - Lepoglava 3:0, 
Ivanec 2 - Ludbreg 1 3:0, Ivanec 

3 - Ludbreg 2 0:3. U susretu s 
Ludbregom 1 valja istaknuti ta-
lentiranu Nikolinu Čiček koja je u 
3. setu, kada je domaćin vodio s 
23:9, serijom odličnih servisa i uz 
odličnu igru cijele ekipe Ivanca 
na mreži,   uspjela set rezultat-

ski preokrenuti u svoju korist na 
26:24 i izboriti pobjedu. 

 Na prvenstvenoj tablici 3. 
HOL Ivanec 2 se s 9 bodova na-
lazi se na petom mjestu, dok je 
u grupi B Ivanec 3 četvrti sa 3 
boda.(NN)

Rukometaši Ivančice u na-
stavku prvenstva 2. HRL Sjever 
nižu pobjede. U Velikoj Gorici 
svladali su Zagoricu s 31:27. Uz 
najefikasnijeg igrača, Vedrana 
Huđa s 15 postignutih golova, ve-
lik udio ovoj važnoj pobjedi dao 
je vratar Nikola Geci s 13 obrana.

Novu pobjedu Ivančica je po-
tom ostvarila na domaćem par-
ketu nad ZG Dubravom, s 31:27. 
Najbolji igrač ponovno je bio 
Huđ s 12 golova, a dobrom igrom 
istaknuli su se i Marko Maloić sa 
6 i Matija Kušen s 5 golova.

Rukometaši Ivančice u nedje-
lju su, 25. studenog,  izborili su 
i svoju osmu pobjedu u jesen-
skom dijelu prvenstva - u uta-
kmici 11. kola svladali su mom-
čad GRK Varaždin 1930 II s 31:19. 
Najistaknutiji igrač bio je Huđ s 
10 golova.(nn)

Rukometašice SžRK Ivanec 
nastavljaju nizati odlične rezul-
tate. U gostima su svladale eki-
pu Ludbrega s 21:15. Utakmicu su 
odlično otvorile te već u 13. mi-
nuti ostvarile vodstvo od 6:0. I u 
drugom poluvremenu su održa-
le prednost te u konačnici slavile 
sa 6 golova razlike.

U novom kolu ekipa Ivanca 
porazila je vodeći Prelog s 24:23 
i to u rezultatski uzbudljivoj za-

vršnici. Najefikasnija igračica 
bila je Lucija Sever sa 7 golova. 
Posebno se istaknula vratarka 
Lara Hrg sa 17 obrana te Mateja 
Marković sa 6 golova.

U subotu, 24. studenog, iva-
nečke su rukometašice izborile 
i svoju petu uzastopnu pobjedu 
– svladale su Bjelovar s uvjerlji-
vih 31:14 u utakmici odigranoj na 
domaćem terenu. U 20. minuti 
povele su sa 10:4 te u nastavku 

dosegnule vodstvo od 22:8. Naj-
efikasnije su bile M. Marković s 
10 i Tia Vrček s 9 golova. U mo-
mentu zatvaranja ovog izdanja 
novina ekipa Ivanca je s osvoje-
nih 10 bodova preuzela vodstvo 
na prvenstvenoj tablici.(nn) 

Ivan Bregović, član Udruge 
tjelesnih invalida ILO Ivanec, na 
državnom je prvenstvu osoba s 
invaliditetom održanom u Pore-
ču u pojedinačnoj konkurenciji 
osvojio naslov prvaka. Bregoviću 
je ovo već treći naslov državnog 
prvaka. 

Organizator je bio Hrvatski 
paraolimpijski odbor, a Sportski 
savez osoba s invaliditetom Va-
raždinske županije predstavlja-
la su četiri igrača, među kojima 
su dvojica bili članovi ivanečke 
udruge i to Jurica Putarek i I. Bre-

gović. Natjecatelji su bili sjajni 
i u ekipnoj konkurenciji, gdje su 
osvojili broncu. Čestitke!(nn) 

Grad Ivanec, uz potporu Za-
jednice športskih udruga grada 
Ivanca te NK Ivančica Ivanec i 
NK Mladost Margečan, ne pri-
hvaća inicijativu NK Varaždin 
za sufinanciranje projekta No-
gometne akademije po kojoj bi 
se dio sredstava za varaždinski 
nogomet tijekom iduće tri godine 
izdvajao iz ivanečkog gradskog 
proračuna.

To je najkraći sažetak sa-
stanka održanog u Gradskoj 
vijećnici u utorak, 27. studenog, 
koji je gradonačelnik Milorad 
Batinić sazvao s vodstvima ZŠU 
i navedenih NK-ova kako bi čuo 
i njihove stavove o prijedlogu da 
se rad varaždinske Nogometne 
akademije financira iz proračuna 
svih gradova i općina, uključujući 
i Grad Ivanec.

-Stav aktualne gradske po-
litike jest da neće podržati ovaj 
projekt. Grad Ivanec ima dva NK 
koji odlično rade i u svojim ško-

lama okupljaju velik broj djece. 
Pokazuje to i podatak da samo 
NK Ivančica radi sa 7 selekcija sa 
148 djece (Varaždin 275). Pribroji 
li im se i RK Ivančica s 80 djece, 
žOK s 31, SžRK Ivanec s 26 te Ko-
šarkaški klub s 55 djece, proizlazi 
da okupljaju ukupno 340 djece! 
Kad bismo primijenili istu analo-
giju, ne vidim zašto onda i Ivanec 
ne bi također mogao zatražiti 
sufinanciranje za svoje sportske 
škole – izjavio je Batinić. 

U sklopu rasprave, osvrnuo 
se na inicijativu župana Čačića 
po kojoj bi NK Varaždin trebao 
prerasti u prvoligaški klub te da 
se u financiranje Nogomet-
ne akademije (kao jedan od 
modela rješavanja proble-
ma) trebaju uključiti i opći-
ne i gradovi s područja naše 
županije koji bi ga sufinan-
cirali svotom od 10.000 do 
50.000 kuna, ovisno o svo-
joj fiskalnoj snazi.

-U Ivancu se sport financi-
ra na zakonom propisan na-
čin, putem Zajednice sportskih 
udruga koja predlaže programe 
za financiranje. Pritom je u pri-
oritetu sport djece i mladih, a 
nikako ne profesionalni sport. 
Neprihvatljiv nam je prijedlog 
da se javnim novcem financira 
profesionalni sport – izjavio je 
Batinić. 

-Slijedom fiskalnog izravna-
nja temeljem kojeg joj se u pro-
račun slilo oko 10 milijuna kuna 
više, vjerujem da Varaždinskoj 
županiji ne bi trebao biti problem 

AKtuALNO Na sastanku čelnika Grada Ivanca s predstavnicima ZŠU i nogometnih klubova

Grad Ivanec neće sufinancirati 
Nogometnu školu NK Varaždin

KOšARKAšKI KLuB IVANČIcA 

U utakmici s Koprivnicom, Ivančica je nadigrana sa 78:82
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peti na tablici

udRuGA tJELEsNIh INVALIdA ILO 
Ivan Bregović državni prvak 
u elektroničkom pikadu
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Na turnirima u 
Osijeku i Varaždinu
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natjecatelja iz 40 klubova iz Hr-
vatske, BiH i Srbije. Po dvije sre-
brne i brončane medalje u dvije 
kategorije osvojile su Ela Colarić 
i Melani Magdić.  U nedjelju, 18. 
prosinca, Petra Brlečić nastu-
pit će na državnom prvenstvu u 
borbama u kategoriji mlađe se-
niorke -68 kg.

a na14. kupu sv. Nikole u va-
raždinskoj areni, Davor Putarek 
u borbama je osvojio srebro. 
Luka Prekrit i antonela apati iz-
borili su bronce u svojim katego-
rijama. Nastupili su i Mila Murić i 
Ema Petak (kate) te Karla Bahun, 
Erik Đula, Dino Putar Veber i Luka 
Petak (borbe). 

    
            

                                   

 ˝ M. Batinić: Stav službene gradske politike jest da 
neće podržati ovaj projekt, prioritet su nam sportske 
škole ivanečkih klubova koje okupljaju 340 djece

da u ime svih građana izdvoji 
potrebnih milijun kuna za varaž-
dinski nogomet te da time direk-
tno pomogne i Gradu Varaždinu 
u financiranju NK Varaždin – po-
ručio je gradonačelnik.

Stav Grada o financiranju 
Nogometne akademije podržali 
su i svi ostali sudionici sastanka 
– predsjednik, potpredsjednik i 
tajnik Zajednice športskih udru-
ga Josip Šimunek, Ivica Jagetić i 
Boris Gotal, predsjednik NK Ivan-
čice Josip Grđan i predsjednik NK 
Mladosti Ivan Vidaček.

-Smatram da Ivanec u vlasti-

toj sredini ima fantastične pri-
mjere uspjeha koje naši sportaši 
i mlade selekcije ostvaruju na 
državnoj, međunarodnoj i svjet-
skoj razini. S obzirom na velik 
broj djece i mladih te uspjehe 
koje postižu, ne bi li onda i Ivanec 
mogao zatražiti istovjetnu pot-
poru za svoju nogometnu aka-
demiju? Ivanec se treba orijenti-
rati na vlastito područje – izjavio 
je Šimunek.

NK-u Varaždin dostavit će se 
službeni stav Grada Ivanca po 
pitanju sufinanciranja Nogomet-
ne akademije.
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Gradu Ivancu neprihvatljiv je prijedlog da se javnim novcem financira profesionalni sport

NOGOmEtNI KLuB IVANČIcA 

Ivančica jesenski prvak lige

Pobjeda Ivančice nad Obreši s 3:1

Ivančica je uvjerljivo osvojila naslov jesenskog prvaka lige
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NOGOmEtNI KLuB mLAdOst

mladost sedma na 
prvenstvenoj 
ljestvici

U zadnjoj utakmici jesenskog dijela Mladost je poražena 
od Slobode
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RuKOmEtNI KLuB 
IVANČIcA  Rukometaši 

nižu pobjede

Uvjerljiva pobjeda nad GRK Varaždin 1930 u dvorani 
Srednje škole Ivanec

 RK Ivančica je bio domaćin utakmica 3. kola 1. 
HMKRL lige Sjever za igrače godišta 2004. i mla-
đeg. Ivančica je izborila pobjedu svladavši KTC 
Križevce s 19:13 i Trnovec s 28:17. Najbolji igrači 
bili su Lovro Mastelić (15), Matej Cerovčec (8) te 
Ivan Beli i Simon Kušter (7).

Momčad Ivančice, godište 2006., u Bjelovaru 
je pobijedila Čazmu s 25:15 i Bjelovar s 26:18. U 

Garešnici je potom svladala Garešnicu s 30:11 i 
Daruvar s 26:13. Najefikasniji su bili Jakov Levanić 
(12), Borna Marušić (9) te Vito Škorak i Tomislav 
Kišiček (7).  

Ekipa 2008. pobijedila je Varaždin s 24:9, a 
poražena je od GRK Varaždin 1930 s 13:17. Naj-
istaknutiji igrači bili su Luka Hlevnjak (12) i Luka 
Herceg žutki (8).(nn)

mlađe klupske ekipe

sREdNJOšKOLsKI ŽENsKI RuKOmEtNI KLuB IVANEc 

pet uzastopnih 
pobjeda ivanečkih 
rukometašica

Ivanečke rukometašice 
nadigrale su Bjelovar s 
uvjerljivih 31:14

ŽENsKI OdBOJKAšKI KLuB IVANEc 

dva poraza ivanečkih odbojkašica

Ivanečke odbojkašice još su uvijek u gornjem dijelu 
prvenstvene ljestice
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Grad Ivanec i ove će godine ostati 
vjeran dugogodišnjoj tradiciji te prirediti 
božićno darivanje i susret s našim naj-
starijim sugrađanima. 

Na blagdansko druženje u resta-
uraciji KTC-a u utorak, 11. prosinca, 
pozvano je čak 920 građana starijih 
od 76 godina (rođenih zaključno s 31. 
prosinca 1942. godine). Za svakog od 
njih osiguran je i prigodni poklon s pre-

hrambenim artiklima koji je ove godine 
nešto bogatiji negoli prethodnih, kao 

znak pažnje kojim Grad pokazuje da 
nije zaboravio na svoje najvremešnije 
stanovnike.

Pakete će im, kao i svake godine, 
gradski vijećnici podijeliti na ulazu u 
KTC. Druženje se potom nastavlja u re-
storanu obraćanjem gradskih čelnika, 
kraćim programom u izvođenju KUU-a 
Stažnjevec te večerom uz glazbu Farin-
gaša. Službeni početak je u 17 sati.(ljr)

U konkurenciji 28 eki-
pa iz cijele Hrvatske, ekipa 
DŠR-a Lančić–Knapić na 
14. je festivalu sportske 
rekreacije žena u Šibeniku 
osvojila odlično treće mje-
sto. Borbene rekreativke 
u slobodnom ubacivanju 

lopte u košarkaški koš bile 
su prve, na visećoj kuglani 
druge, a osvojile su i dva 
treća mjesta, u vođenju no-
gometne lopte i u gađanju 
rukometnom loptom.

Ekipa: Gordana Habek 
(voditeljica), Katarina Har-

jač, Božena Friščić, Barba-
ra Habek, Marijeta Habek, 
Štefica Banek, Snježana 
Hrg, Marina Lančić, Suzana 
Fodrek  i Branka Habek. Dr-
žavni festival je održan pod 
pokroviteljstvom HSSR – 
sport za sve.

U sklopu popularizacije uče-
nja njemačkoga jezika koju u OŠ 
Ivanec provodi učiteljica Ivana 
Matić u suradnji s kolegicama 
Elizabetom Klampfl i Jasenkom 
Solina, tijekom martinjskih dana 
Ivančani su imali prilike uživati 
u nesvakidašnjoj manifestaciji – 
prezentaciji martinjske tradicije 
zemalja njemačkog govornog 
područja. 

Na sam dan manifestacije, 16. 
studenog, članovi Dramske sku-
pine koju vodi učiteljica Nataša 
Roginek najprije su u školi izveli 
šaljivu, ali i poučnu predstavu 
Sveti Martin je izvanzemaljac, 
kako bi djeci približili legendu o 

sv. Martinu. a nakon toga su u 
povorci, sa zapaljenim lampa-
šima koje su prethodno sami 
izradili i ukrasili, krenuli od škole 
do crkve. Slijedom njemačke tra-
dicije, predvodio ih je vitez Mar-
tin. Nesvakidašnja raspjevana 
povorka svoj je put završila kod 
crkve, gdje je goste dočekao žu-
pnik vlč. Zoran Gložinić, ispričao 
im legende o svecu te ih počastio 
slatkišima.

Za lijepu atmosferu zaslužan 
je tim OŠ Ivanec s ravnateljem 
Damirom Jagićem. „Uskočila“ je 
i udruga Ivanečki vitezovi koja je 
jednog svog viteza posudila za 
sv. Martina.

NEsVAKIdAšNJE Učenici OŠ Ivanec dočarali atmosferu Martinja na njemačkom jeziku

martinstag 
u Ivancu

 ˝ Raspjevana dječja povorka, predvođena 
vitezom Martinom, privukla je veliku pozornost 
građana i unijela veselje na gradske ulice

Raspjevanu povorku predvodio je vitez Martin
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Martinstag (Martinje) u izvedbi ivanečkih učenika

Raspjevana povorka svoj je put završila kod župne crkve

IVANEc U restauraciji KTC-a Ivanec u utorak, 11. prosinca

Božićno darivanje za 920 najstarijih sugrađana

 ˝ Sve građane pozvane 
na druženje očekuje vrećica 
s prehrambenim artiklima 
koja će biti nešto bogatija 
negoli prethodnih godina
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REKREAcIJA 14. hrvatski festival sportske rekreacije žena 

Ekipi dšR-a Lančić-Knapić bronca u šibeniku
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na visećoj kuglani druge, a osvojile su i dva treća mjesta


